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Протокол №6 

засідання Вченої ради  

Чернівецького національного університету імені Юрія Федьковича 

від 31 травня 2021 року 

 

м. Чернівці 

 
Голова ради: Роман ПЕТРИШИН – ректор 
Секретар засідання: Наталія ЯКУБОВСЬКА – учений секретар 

Присутні: 60 член ради (реєстраційний список додається) 

Форма проведення: відеоконференція онлайн GoogleMeet 

 

 

Порядок денний: 

 

1. Інформація про стан студентських гуртожитків Чернівецького національного 

університету імені Юрія Федьковича (проректор з адміністративно-

господарської роботи Дмитро ФЕДОРЦОВ). 

2. Інформація про діяльність студентського самоврядування та його участь в 

управлінні університетом (в.о.голови студентського парламенту Павло 

ГАРАДЖІЙ). 

3. Про присвоєння вченого звання доцент (учений секретар Наталія 

ЯКУБОВСЬКА): 

– Гауряк Олені Дмитрівні по кафедрі фізичної культури та основ здоров’я; 

– Козярському Дмитру Петровичу по кафедрі електроніки і енергетики; 

4. Різне. 

4.1. Про відзначення викладачів університету (проректор з науково-

педагогічної роботи з питань навчально-виховного процесу Тамара 

МАРУСИК).  

4.2. Про створення Музейної ради Чернівецького національного університету 

імені Юрія Федьковича (проректор з науково-педагогічної роботи з питань 

навчально-виховного процесу Тамара МАРУСИК). 

4.3. Про внесення змін та доповнень до Положення про гранти Чернівецького 

національного університету імені Юрія Федьковича для молодих вчених 

(проректор з наукової роботи Андрій САМІЛА).  

4.4. Про затвердження Положення про Інституційний репозитарій Archer 

наукових та освітніх матеріалів Чернівецького національного університету 

імені Юрія Федьковича (проректор з наукової роботи Андрій САМІЛА). 

4.5. Про затвердження Положення про навчально-науковий центр «Noosphere 

Engineering School» Чернівецького національного університету імені Юрія 

Федьковича (директор інституту фізико-технічних та компʼютерних наук 

Олег АНГЕЛЬСЬКИЙ). 
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4.6. Про затвердження загальнопрофесійної (сертифікованої) програми 

підвищення кваліфікації "Професійна діяльність фахівців з надання 

публічних послуг в органах місцевого самоврядування" (начальник 

міжнародного відділу Сергій ЛУКАНЮК). 

4.7. Про затвердження загальнопрофесійної (сертифікованої) програми 

підвищення кваліфікації «Управління в органах місцевого самоврядування 

для лідерів громад та депутатів місцевих рад» (начальник міжнародного 

відділу Сергій ЛУКАНЮК). 

4.8. Про утворення спеціалізованих вчених рад для проведення захисту 

дисертаційних робіт (ректор Роман ПЕТРИШИН): 

4.8.1. Про утворення спеціалізованої вченої ради для проведення захисту 

дисертаційної роботи аспіранта кафедри географії України та регіоналістики 

Білоуса Юрія Олександровича на тему «Територіальна структура 

загальноосвітнього простору: суспільно-географічні аспекти та оцінка якості 

знань (на прикладі Чернівецької області)» (науковий керівник: д.геогр.н., 

доцент Заячук Мирослав Дмитрович) для здобуття наукового ступеня 

доктора філософії з галузі знань 10 «Природничі науки» за спеціальністю 

103 «Науки про Землю»; 

4.8.2. Про утворення спеціалізованої вченої ради для проведення захисту 

дисертаційної роботи аспіранта кафедри радіотехніки та інформаційної 

безпеки Робульця Павла Федоровича на тему «Використання 

однонегативних метаматеріалів для передавання, модуляції та фільтрації 

сигналів» для здобуття наукового ступеня доктора філософії з галузі знань 

17 «Електроніка та телекомунікації» за спеціальністю 172 «Телекомунікації 

та радіотехніка». 

4.9. Про підтримку клопотання Національного педагогічного університету 

імені М. П. Драгоманова щодо представлення на здобуття Державної премії 

в галузі науки і техніки України за 2021 рік роботи «Сучасні методи алгебри 

і теорії чисел та їx застосування» (декан факультету математики та 

інформатики Ольга МАРТИНЮК). 

4.10. Про затвердження рішень комісії Вченої ради з навчально-методичної 

роботи (голова комісії з навчально-методичної роботи декан факультету 

математики та інформатики Ольга МАРТИНЮК): 

4.11. Про внесення змін до річного кошторису та плану використання 

бюджетних коштів на травень 2021 р. за КПКВ 2201040, 2201160 (ректор 

Роман ПЕТРИШИН).  

4.12. Про рекомендації до друку з грифом «Рекомендовано Вченою радою 

Чернівецького національного університету імені Юрія Федьковича» (учений 

секретар Наталія ЯКУБОВСЬКА): 

– навчально-методичного посібника "Адвокатська етика" авторів д.ю.н., 

доц. Щербанюк О.В. та к.ю.н., доц. Остафійчук Л.А. (високий рівень 
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оригінальності 88,2%, схожість 11,8%, вилучень 9,87%); 

– навчального посібника "Вступ до теорії гіперкомплексних чисел та їх 

функцій" авторів проф. Городецького В.В. та доц. Боднарук С. Б. 

(високий рівень оригінальності 96,12%, схожість 3,88%, вилучень 

1,13%); 

– навчально-методичного посібника "Рекреаціно-туристичне 

природокористування" автора проф. Кілінської К.Й. (високий рівень 

оригінальності 81,4 %, схожість 18,6%, вилучень 19,1 %); 

– навчально-методичного посібника "Палаци та парки Хмельницької 

області" авторів проф. Кілінської К.Й., проф. І. Є. Журби (високий рівень 

оригінальності 92,3 %, схожість 7,7%, вилучень 4,79 %); 

– навчально-методичного посібника "Вступ до мовознавства: практикум" 

проф. Кійка Ю.Є., доц. Агапій А.П., доц. Мельник  Ю.Й (високий рівень 

оригінальності 94,5%, схожість 5,51%, вилучень 5,1%); 

– монографії "Природа Місяця" доц. Кирилюка С. М. (високий рівень 

оригінальності 95,87 %, схожість 4,13%, вилучень 1,96 %); 

– навчального посібника "Корпоративні інформаційні системи" авторів 

проф. Григорківа В. С., доц. Білоскурського Р. Р., доц. Верстяка А. В., 

доц. Вінничука І. С., доц. Вінничук О. Ю. (високий рівень оригінальності 

97,26 %, схожість 2,74%, вилучень 9,61 %); 

– навчального посібника "Практикум з методики викладання навчання 

мистецької освітньої галузі в початковій школі" авторів О. С. Шестобуз, 

А. В. Шульги, О.В. Маковійчук (високий рівень оригінальності 100 %, 

схожість 0%, вилучень 1,56 %);  

– навчального посібника "Крайові задачі для параболічних рівнянь другого 

порядку" авторів І. Д. Пукальського та І. П. Лусте (високий рівень 

оригінальності 95,22%, схожість 4,78%, вилучень 0 %);  

– навчально-методичного посібника "Методи навчання французької мови: 

синхронічний та діахронічний аспекти" укладачів проф. Лабінської Б., 

асп. Іващука А. (високий рівень оригінальності 88,5%, схожість 11,5 %, 

вилучень 4,81 %);  

– навчального посібника "Професійне мислення як фактор становлення 

сучасного правника" авторів доц. Черновського О. К., доц. 

Меленко О. В., доц. Гриндлей Л. М. (високий рівень оригінальності 

100 %, схожість 0%, вилучень 7,08 %); 

– монографії "Множина точок розриву нарізно неперервних функцій двох 

змінних" проф. Михайлюка В.В. (високий рівень оригінальності 99,17 %, 

схожість 0,83%, вилучень 0 %); 

– навчального посібника "Профілактика та корекція відхилень поведінки" 

укладача доц. Мафтин Л.В. (рівень оригінальності 80,5 %, схожість 

19,5%, вилучень 29,9%);  
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– навчального посібника "Соціальна відповідальність" укладачів проф. 

Зибаревої О. В. та доц. Вербівської Л. В. (задовільний рівень 

оригінальності 81,7,5 %, схожість 18,3%, вилучень 8,6%);  

– навчально-методичного посібника "Педагогічні технології у початковій 

школі" авторів проф. Романюк С. З. та асист. Костащук О. І. (високий 

рівень оригінальності 94,13 %, схожість 5,87%, вилучень 11,6%); 

– навчального посібника "Основи субмікронної та нанотехнології. Частина 

1" укладачів доц. Стребежева В. М. та доц. Юрійчука І. М. (високий 

рівень оригінальності 100 %, схожість 0%, вилучень 1,03%); 

4.13. Про створення наглядової ради Чернівецького національного 

університету імені Юрія Федьковича (ректор Роман ПЕТРИШИН). 

4.14. Про затвердження Положення про роботу освітніх центрів "Крим-

Україна" та "Донбас-Україна" в Чернівецькому національному університеті 

імені Юрія Федьковича (ректор Роман ПЕТРИШИН). 

4.15. Про розподіл бюджетних коштів для підтримки наукових досліджень і 

науково-технічних (експериментальних) розробок (проректор з наукової 

роботи Андрій САМІЛА): 

4.15.1. Про розподіл бюджетних коштів для підтримки наукових досліджень 

і науково-технічних (експериментальних) розробок між структурними 

підрозділами університету, що пройшли державну атестацію та отримали 

кваліфікаційну категорію «Б»; 

4.15.2. П ро розподіл бюджетних коштів для підтримки наукових досліджень 

і науково-технічних (експериментальних) розробок за напрямами витрат 

для кожного наукового напряму. 

4.16. Про вакцинацію працівників університету (проректор з науково-

педагогічної роботи з питань навчально-виховного процесу Тамара 

МАРУСИК). 
 

СЛУХАЛИ: 

1. Інформація про стан студентських гуртожитків Чернівецького національного 

університету імені Юрія Федьковича (проректор з адміністративно-

господарської роботи Дмитро ФЕДОРЦОВ). 

ВИСТУПИЛИ: 

Дмитро ФЕДОРЦОВ – проректор з адміністративно-господарської 

роботи. Інформацію про стан студентських гуртожитків я хотів би почати з 

інфраструктури студмістечка. У нас є гуртожиток №1, який має самий 

поважний вік, він збудований в 1965 році і розрахований 440 студентів. Він є 

коридорного типу. Тут проживають студенти факультету іноземних мов, 

факультету історії, політології та міжнародних відносин та факультету фізичної 

культури та здоров’я людини. Ми бачимо загальний стан, місць загального 

користування та вигляд ззовні (слайд 2). 

Наступний – це гуртожиток №2 (слайд 3). Гуртожиток №2 коридорної 
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системи, зведений у 1968 році. Кімнати розраховані на 2-х або 3-х осіб, згідно 

санітарних норм гуртожиток розрахований на 514 мешканців. На кожному 

поверсі: 2 кухні, санвузли, кімната гігієни. У гуртожитку проживають студенти 

юридичного, філологічного факультетів та факультету фізичної культури та 

здоров’я людини. 

Гуртожиток №3 блочної системи, побудований у 1971 році (слайд 4). Блоки 

містять кімнати на 2 і 3 осіб, згідно санітарних норм гуртожиток розрахований 

на 500 мешканців. На кожному поверсі: кімнати для навчання. У гуртожитку 

проживають студенти інституту біології, хімії та біоресурсів та факультету 

педагогіки, психології та соціальної роботи, юридичного факультету та 5 кімнат 

для розміщення міжнародних студентів по обміну.  

Гуртожиток №4 блочної системи, побудований у 1972 році (слайд 5). Блоки 

містять кімнати на 2 і 3 осіб, згідно санітарних норм гуртожиток розрахований 

на 500 мешканців. На кожному поверсі: кімнати для навчання, рекреація. У 

гуртожитку проживають студенти економічного факультету, математики та 

інформатики, факультету архітектури, будівництва та декоративно-прикладного 

мистецтва, факультету фінансів, підприємництва та обліку, також студенти 

іноземці. Стан гуртожитка після ремонту ви можете спостерігати по 

фотографіях. 

Гуртожиток №5 блочної системи, побудований у 1979 році (слайд 6). Блоки 

містять кімнати на 2 і 3 осіб згідно санітарних норм гуртожиток розрахований 

на 465 мешканців. На кожному поверсі: кімнати для навчання, рекреація. У 

гуртожитку проживають студенти коледжу, факультету архітектури, 

будівництва та декоративно-прикладного мистецтва, інституту фізико-

технічних та комп’ютерних наук.  

Ось таким чином він виглядає після ремонтів. Це останній гуртожиток, в 

якому ми в минулому році зробили ремонт санвузлів. Університет витратив 4,8 

млн. коштів. Ось такий у нас став хол, оновлений власними силами ремонтно-

експлуатаційною службою студмістечка. Таким чином ми намагаємося 

підтримати задовільний стан всередині гуртожитка. 

Гуртожиток №6 блочної системи, побудований у 1982 році (слайд 7). Блоки 

містять кімнати на 2 і 3 осіб згідно санітарних норм гуртожиток розрахований 

на 470 мешканців. На кожному поверсі: кімнати для навчання. У гуртожитку 

проживають студенти географічного, інституту фізико-технічних та 

комп’ютерних наук, факультету історії, політології та міжнародних відносин та 

філософсько-теологічного факультетів. 

Деякі санвузли були замінені, деякі потребують заміни. Я трішки пізніше 

скажу щодо робіт всередині цього гуртожитку. 

 

Загальна інформація про гуртожитки 
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Гурто
житок 

Загальна 
площа, 

кв.м 

Рік 
забудови 

Тип 
гуртожитку 

Кількість 
місць 
згідно 

санітарни
х норм 

Кількість 
студентів, що 
проживає у 

гуртожитку 
станом на 

травень 2021 

Стан будівлі 
гуртожитку 

№1 4 849,1 1965 Коридорний 440 105 задовільний 

№2 5 447,1 1968 Коридорний 514 183 задовільний 

№3 5 791,6 1971 Блочний 500 160 задовільний 

№4 5 701,1 1972 Блочний 500 179 задовільний 

№5 5 668,8 1979 Блочний 465 256 задовільний 

№6 5 603,03 1982 Блочний 470 208 задовільний 

Кількість студентів, що проживає у гуртожитку станом на травень 2021 – 

1091 особа. 

Життєдіяльність студмістечка забезпечують наступні працівники: 
Керівництво – 3 

Паспортисти – 2 

Диспетчер - 1 
Завідувач гуртожитку – 6 

Кастелянка – 2 

Двірники – 4 
Чергові – 33 

Прибиральниці - 21 

Ремонтно-експлуатаційна служба 
Провідний фахівець – 1 

Слюсар-сантехнік – 5 

Електрогазозварник – 1 

Муляр - 2 
Підсобний робітник – 3 

Столяр – 2 

Електромонтер - 3 
З кожним роком працівників стає менше. Ми скоротила паспортиста, 

кастелянок, оскільки в нас досить складна ситуація з поселенням (у нас 

проживає наразі 1091 студентів). 

Виконані ремонтні роботи за 2020-2021н.р. 
по гуртожитку №1 (слайд 10): 

1) Власними силами проведений поточний ремонт сантехнічного приладдя 
на кухнях, санвузлах та кімнатах для умивання;  

2) Проведено поточний ремонт водонагрівачів для душових кімнат 

(викликали спеціалістів ззовні); 
3) Встановлення одинарних металевих решіток на вікнах (погоджено з 

пожежною інспекцією); 
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4) Поточний ремонт покрівлі; 

5) Навішування водостічних труб. 

Перед Великоднем ми мали ситуацію, коли забивалася дренажна система і 

ми повинні були викликати зовнішніх спеціалістів для прочистки каналізації. 

по гуртожитку №2 (слайд 11): 

1) Встановлення системи гарячого водопостачання у душових кімнатах (2 

баки), чим було покращено систему водопостачання; 

2) Ремонт власними силами студмістечка кухонь на п’яти поверхах; 

3) Поточний ремонт покрівлі. 

по гуртожитку №3 (слайд 12): 

1) Ремонт коридорів на трьох поверхах (інші зроблені у попередньому році); 

2) Проведений поточний ремонт кухонь; 

3) Встановлення металевих решіток на вікнах (погоджено з пожежною 

інспекцією); 

4) Проведено поточний ремонт водонагрівачів для душових кімнат; 

5) У планах встановлення нової більш потужної системи для підігріву води. 

По фінансових можливостях постараємося або її обновити, або замінити. 

по гуртожитку №4 (слайд 13): 

1) Встановлення системи гарячого водопостачання у душових кімнатах (4 

бака); 

2) Встановлення протипожежної сигналізації (підрядним способом); 

3) Поточний ремонт покрівлі. 

по гуртожитку №5 (слайд 14): 

1) Ремонт коридорів на п’яти поверхах (поставлені деревʼяні двері); 

2) Ремонт двох сходових кліток; 

3) Ремонт покрівлі; 

4) Поточний ремонт каналізаційної мережі (зовнішньої частини); 

5) Виконано ремонт санвузлів та системи водопостачання та 

водовідведення (підрядним способом), замінені двері на пластикові.  

Ремонт виглядає досить непогано, сучасно. Зовнішні каналізаційні мережі 

також потребують ремонту. За кошти університету ми провели ремонт однієї 

частини – 50 метрів, яка постійно забивалася і спричиняла підтоплення 

підвальних приміщень, де розташовуються орендарі.  

по гуртожитку №6 (слайд 15): 

1) Ремонт покрівлі; 

2) Ремонт водонагрівачів для загальних душових; 

3) У планах встановлення нової більш потужної системи для підігріву води. 

Проведено тендер на ремонт санвузлів та системи водопостачання та 

водовідведення в гуртожитку №6. Найближчим часом мають розпочатись 

ремонтні роботи. Договір вже укладено і подано в казначейство. Підрядник має 

приступити до виконання робіт.  
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Підрядним способом на об’єктах студмістечка, тобто із залученням 

сторонніх організацій, виконано наступні роботи: 

- ремонт зовнішніх каналізаційних мереж студмістечка – 39,75 тис. грн; 

- ремонт санвузлів гуртожитку № 5 – 4839,9 тис. грн. 

Проблеми, що потребують вирішення. Короткострокова перспектива 

1. Проблема, що турбує адміністрацію та студентів - це забезпечення 

душових кімнат гарячою водою. 

Протягом минулого року було встановлено систему підігріву води у 2-х 

гуртожитках №2та 4.  

На даний момент у 4-ох гуртожитках (№1,2,4,5) функціонує оновлена 

система підігріву води. 

Потребує заміни в гуртожитку №6 та №3. 

2. Встановлення на кухнях загального користування мікрохвильових печей 

(вже закуплено 40), електричних чайників, електричних та газових плит, 

пральних машин, електричних бойлерів тощо.  

Вже закуплено мікрохвильових печей у кількості 40 штук та 14 бойлерів. 

За наявності фінансових можливостей потрібно поетапно покращувати 

оснащення студмістечка побутовою технікою. 

3. Проведення ремонтних робіт у коридорах та місцях загального 

користування. Проведення ремонтних робіт у місцях загального користування 

(кухні, санвузли та кімнати для умивання загального користування) 

проводиться щорічно в літній період, щодо коридорів та сходових клітин 

будемо проводити комплексно після проведення ремонтів у санвузлах так як це 

було зроблено у гуртожитках №1,2,3,4,5. На черзі гуртожиток №6. 

Проблеми, що потребують вирішення Глобальні питання. 

1. Оновлення індивідуальних теплових пунктів гуртожитків з метою 

досягнення економії енергоресурсів та рівномірного розподілення теплоносія та 

забезпечення однакового теплового режиму. 

2. Питання оснащення гуртожитків системою протипожежної сигналізації 

відповідно до рекомендації служби ДСНСУ у Чернівецькій області.  

3. Серйозна проблема - застарілі електромережі по гуртожиткам №1,3,4,5,6. 

Їх електромережі потребують заміни за прикладом гуртожитку №2, де це було 

зроблено в минулому році. Адже, від цього залежить безпека наших студентів, 

які досить часто ігноруючи правила внутрішнього розпорядку, дозволяють собі 

користуватись забороненими електроприладами великої потужності (електричні 

чайники, тепло вентилятори), що спричинює додаткове навантаження на 

електромережу. 

Дотримання санітарно-гігієнічних норм в умовах карантину  

1. У гуртожитках студентського містечка проводяться профілактичні та 

дезінфікуючі заходи щодо попередження поширенню COVID -19 (проведення 
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вологих прибирань з використанням дезінфікуючих засобів усіх службових 

приміщень, проводиться дезінфекція усіх поверхонь, провітрювання 

приміщень). 

2. Увесь колектив студентського містечка користується засобами 

індивідуального захисту, проводиться температурний скринінг. 

3. У кожному гуртожитку на дошці оголошень та біля поста чергового 

вахтера розміщені інформаційні листи (слайд 20). 

У гуртожитках студентського містечка передбачені приміщення для 

ізоляції здобувачів вищої освіти з ознаками ГРВІ та підозрою на захворювання 

викликаного COVID-19 у кількості 21 ліжко-місця. 

Також у гуртожитку № 3 при необхідності є можливість розмістити 

додатково 25 ліжко-місць (гостьові кімнати). 

Станом на сьогодні кімнати вільні. 

На даний час та протягом цього семестру постійно у гуртожитках проживає 

1100-1200 студентів, в основному студенти проживають по одному у кімнаті. 

Адміністрацією студмістечка було проведено колосальну роботу та зібрано дані 

про кожного студента, а саме інформацію про заклад та лікаря з яким кожний 

студент заключив декларацію контактні номера телефонів лікарів та батьків 

студентів. 

Змушений зауважити, як показує практика багатьох років, що без 

належного контролю студентського самоврядування та самих студентів за 

дотриманням чистоти та правил внутрішнього розпорядку у гуртожитках дані 

зусилля по проведенню ремонтних робіт є марними.  

Ось фото, які були зроблені протягом двох місяців після закінчення 

ремонтних робіт у санвузлах у гуртожитках №3 та №4. Аналогічна ситуація 

після ремонтів спостерігається і у гуртожитку №5 (слайд 22). 

Адміністрацією університету витрачається багато коштів та людського 

ресурсу для покращення умов проживання у гуртожитках. Тому прошу ще раз 

звернути увагу органів студентського самоврядування на контроль за 

дотриманням правил внутрішнього розпорядку та санітарних умов студентами у 

гуртожитках і проведення більш інтенсивної роботи з метою економії 

енергоносіїв, оскільки набагато легше уберегти аніж відремонтувати чи замінити. 

Впорядкування прилеглої території 

Цього року у рамках глобального екологічного проекту “Greening of the 

Planet” адміністрацією студмістечка спільно зі студентським активом було 

висаджено 60 дерев на території студмістечка (слайд 23). 

Багато зусиль докладено до впорядкування прилеглої території (обрізання 

кущів, дерев, прибирання, влаштування клумб, висадка кущів та квітів). 

На наше звернення до міських структур було відремонтовано вуличне 

освітлення на території Студмістечка (слайд 24). 

Якщо є якісь питання, я готовий відповісти на них. 
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Роман ПЕТРИШИН – ректор. Прошу питання до Дмитра Федорцова. 

Немає. Хтось бажає виступити? 

Віталій КІНДЗЕРСЬКИЙ – голова профкому первинної профспілкової 

організації студентів. Я близько 10 років працюю на території студмістечка і 

можу в динаміці прослідкувати як відбувається робота в студмістечку і 

ремонтні роботи. Зверну увагу, що стільки роботи як за остання 2-2,5 роки 

точно за період 10 років не проводилося. Все дуже проводиться інтенсивна. 

Хотів би окремо звернути увагу на роботу Дмитра Георгійовича, тому що, 

напевно, ніхто так часто як він не буває у студмістечку. Він там постійно, без 

попередження. Вдало налаштована управлінська робота з директором 

студмістечка. Звичайно трішки дається в знаки питання меншої кількості 

працівників, але якщо трапляється аварійна ситуація, на запит директора 

студмістечка навіть у неробочий час робітники приходять і усувають проблеми. 

Перспективним питанням розбудови студмістечка може стати його 

огородження, оскільки коли є багато студентів, туди приходить багато не 

студентів, включаючи людей, які гуляють по території і забруднюють її.  

Зрозуміло, що це зараз не нагальне питання, але може бути в наступні декілька 

років можна буде звернути увагу. Дякую.  

Тамара МАРУСИК – проректор з науково-педагогічної роботи з питань 

навчально-виховного процесу. З Дмитром Георгійович приємно працювати. Ми 

завжди спільно з ним проводимо всі заходи, що стосуються господарської 

роботи і що стосується виховної роботи в гуртожитках. Це дуже приємно. 

Яка в нас на сьогоднішній день є ще проблема. Як ви знаєте, в гуртожитку 

в нас є дві виборчі дільниці. Одна з них – в спортзалі. Немає проблем. А друга – 

в третьому гуртожитку. Там проживають студенти інституту біології, хімії та 

біоресурсів та факультету педагогіки, психології та соціальної роботи. Там є 

кімната – зала засідань для студентів, але під час виборів вона завжди задіяна 

під виборчу дільницю. На сьогоднішній день вона не відповідає вимогам ЦВК: 

ні за квадратурою, відсутній пандус (в третьому гуртожитку надзвичайно високі 

сходи). Тому було прийнято рішення написати листа в міську раду і ми 

отримали вже відповідь, що планується перенести дільницю з третього 

гуртожитку і спортивну школу, де зараз відбувається ремонт. 

За зверненням студентів у залі засідання гуртожитку №3 планується 

створити студентський простір, який на сьогодні відсутній у студентському 

містечку. Колись в першому гуртожитку був клуб творчої молоді "Контакт", але 

там постійно заливає приміщення і проводити будь-які студентські заходи там 

практично неможливо. Якщо студентський простір буде створено у третьому 

гуртожитку, то він задовільнить студентів, які проживають у гуртожитках. 

Дякую.  

Роман ПЕТРИШИН – ректор. Хто ще бажає виступити? 

Борис БУНЧУК – декан філологічного факультету. Я не заздрю Дмитру 
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Георгійовичу особливо щодо гуртожитків. Це дуже важка ділянка роботи. Але 

те, що він сьогодні нам показав і те, які він ставиться до роботи, переконує в 

тому, що він дуже добрий працівник.  

Моє єдине побажання – замінити в четвертому пункті ухвали слово 

"слідкувати" на "стежити". 

Дмитро ФЕДОРЦОВ – проректор з адміністративно-господарської 

роботи. Дякую. Приймається. 

Михайло МАРЧЕНКО – директор інституту біології, хімії та біоресурсів. 

Я дуже задоволений, що так вирішуються питання. Чим більше наших 

випускників, викладачів будуть депутатами міської, обласної рад і чим 

ефективніше буде працювати ректорат, ми досягнемо успіхів та будемо мати 

авторитет і в студентів, і в абітурієнтів. Дякую.  

Роман ПЕТРИШИН – ректор. Коротеньке зауваження. Оскільки зараз 

мінімум студентів у гуртожитках, то ми не почули від студентів зауважень 

щодо браку теплої води. Ви знаєте, що це наша проблема. Вона буде виникати в 

тому чи іншому місці, коли масово приїдуть студенти. З великою ймовірністю 

всі студенти, які мають проживати в гуртожитках, будуть там проживати.  

Відносно працівників, які забезпечують функціонування гуртожитків. Вони 

дістають заробітну плату лише з тих грошей, які платять за проживання в 

гуртожитках студенти. Ми не маємо права направити їм кошти на виплату 

зарплати з інших джерел. Тому згідно із новим положенням ми дозволяємо 

проживати у гуртожитках не тільки студентам стаціонару, а й заочникам, тощо. 

Це є досить болюча проблема. Начальник планово-фінансового відділу кожний 

семестр перед поселенням в гуртожиток показує мені ті числові виміри, які є 

для нас небезпечними. На щастя ми поки що вийшли з цього, а далі 

сподіваємося, що в гуртожитках буде проживати багато студентів, і ми зможемо 

утримувати ці служби. 

Є зауваження до проєкту рішення крім редакційного, зробленого Борисом 

Івановичем? Немає. Приймаємо, якщо немає заперечень. І вважаємо роботу 

проректора і всіх служб, які забезпечують функціонування гуртожитків, такою, 

що ведеться на належному рівні. 

Дякую. 
 

ВИРІШИЛИ: 

1. Загальний стан утримання гуртожитків Студмістечка в цілому вважати 

задовільним. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 

2. Органам студентського самоврядування тримати на постійному контролі 

дотримання правил внутрішнього розпорядку та санітарних умов студентами у 

гуртожитках і проведення більш інтенсивної роботи з метою економії 

енергоносіїв. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
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3. Адміністрації звернути увагу на вирішення наступних проблем: 

- Заміна застарілих електромереж; 

- Оснащення гуртожитків системою протипожежної сигналізації; 

[Рішення прийнято одноголосно]. 

4. Директору студмістечка, завідувачам гуртожитків стежити за 

дотриманням карантинних заходів (соціальна дистанція, кількість жильців у 

кімнаті, масковий режим, тощо).  

[Рішення прийнято одноголосно]. 

5. Органам студентського самоврядування розглянути пропозицію щодо 

супроводу абітурієнтів під час вступної кампанії. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ: 

2. Інформація про діяльність студентського самоврядування та його участь в 

управлінні університетом (в.о.голови студентського парламенту Павло 

ГАРАДЖІЙ). 

ВИСТУПИЛИ: 

Роман ПЕТРИШИН – ректор. Запрошую до слова виконуйочого обовʼязки 

голови студентського парламенту. Хочу сказати, що університет не вмішується 

в роботу студентського самоврядування, але ми хочемо разом зі студентами 

знати проблеми, якщо вони є, почути їхні зауваження до адміністрації і до всіх 

служб університету, якщо вони є. 

Павло ГАРАДЖІЙ – в.о.голови студентського парламенту. Відповідно до 

ст. 40 ЗУ “Про вищу освіту”:  

У закладах вищої освіти та їх структурних підрозділах діє студентське 

самоврядування, яке є невід’ємною частиною громадського самоврядування 

навчального закладу. Студентське самоврядування — це право та можливість 

студентів (курсантів, крім курсантів-військовослужбовців) вирішувати питання 

навчання і побуту, захисту прав та інтересів студентів, а також брати участь в 

управлінні закладом вищої освіти. 

В університеті найвищим органом студентського самоврядування є 

Конференція студентів університету. У якій беруть участь делегати кожного 

структурного підрозділу не менше одного відсотка від загальної кількості 

студентів відповідного структурного підрозділу.  

Виконавчими органами студентського самоврядування є Студентський 

парламент та Комітет рад студмістечка. Також в університеті активно працює 

Профспілка студентів.  

Вашій увазі представлено звіт про діяльність органів студентського 

самоврядування університету, який складається із 7 основних блоків: 

1. Захист прав студентів та управління університетом; 

2. Навчально-наукова діяльність; 

3. Інформаційна діяльність; 
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4. Дозвілля, розвиток особистості та спорт; 

5. Зовнішня діяльність; 

6. Житлово-побутова діяльність; 

7. Фінансова основа органів студентського самоврядування. 
 

1. Захист прав студентів та управління університетом 

Розпочнемо із захисту прав студентів та управління університетом, що є 

провідними принципами нашої діяльності. За період з травня 2020 року по 

травень 2021 року ми: 

● Забезпечили участь студентів у виборах деканів кількох факультетів;  

● Затвердили проректора університету та деяких заступників деканів; 

● Провели 2 зустрічі з адміністрацією університету онлайн. 

● Завершена розробка Кодексу прав студентів; 

● Створено комісію з захисту прав студентів, до якої долучаються зацікавлені 

студенти; 

● Студенти входять до складу Науково-методичної ради, статутної комісії, 

інших робочих комісій університету та Вченої ради. 

● Долучилися до кожної акредитації, які проводилися в університеті протягом 

року 

2. Навчально-наукова діяльність 

Одним із провідних напрямків роботи є навчально наукова діяльність. В 

рамках цього напряму: 

● Двічі провели захід для молодих вчених та любителів науки «15х4». Цей 

формат користується попитом серед студентів; 

● Запровадили рубрику в соціальній мережі Інстаграм «100 секунд про щось». 

Цікаві міні-лекції, тривалістю в 100 секунд на різну тематику. Такі 

відеоролики виходять кожного тижня; 

● Провели онлайн-захід «Сам собі лектор» в 1 і 2 навчальних семестрах, де 

студенти готували лекцію на певну тему та розкривали її; 

● Долучились до проведення Дня відкритих дверей ЧНУ. Як показує практика, 

абітурієнти охоче спілкуються зі студентами; 

● Відзняли відео “Говорить ЧНУ” за участі студентів і викладачів, у яких брали 

інтерв’ю;  

● Двічі провели конкурс наукових творів серед студентів. 
 

3. Інформаційна діяльність 

Важливою складовою діяльності студентського самоврядування є 

інформаційна робота. В рамках цієї діяльності: 

● Триває ефективне інформування студентів щодо стипендій, вартості 

проживання в гуртожитку, стипендіальних програм, грантів, відкритих 

вакансій для працевлаштування студентів, тощо. Інформація 

поширюється також на сторінках в соціальних мережах факультетів, 
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інститутів, коледжу та діалогах старост факультетів.  

● Збільшили кількість підписників до 5950 в соціальній мережі Інстаграм; 

● Діють 5 рубрик у соціальній мережі Інстаграм.  

● Діє сторінка в соціальних мережах Інстаграм, Фейсбук та Телеграм. 

● Створену бесіду всіх активістів Студентського парламенту для 

ефективнішого інформування студентів; 

● Активно розвиваємо канал на Tik Tok; 

● Створили відеоролики (привітання з Новим роком та 8 березня, звіти з 

масових та навчально-наукових заходів).  

● Вийшло друком 20-е студентське видання "StudLife", ювілейний випуск в 

електронному варіанті на платформі «Issue». 

● Активно розвиваємо сторінку видання @studlife.chnu в Інстаграмі. 
 

4. Дозвілля, розвиток особистості та спорт 

Це особлива складова для студента університету. В рамках цього напряму: 

● Організовували літературні вечори зокрема і в онлайн режимі; Особливо 

цікавим студентам був артгаузний літературник. 

● Створили сторінку в соціальній мережі Instagram для поезій, написаних 

студентами нашого університету. 

● Також провели конкурс віршів, де переможці отримали подарунки від 

наших спонсорів та були опубліковані у нашому періодичному виданні. 

● Провели «Аукціон побачень» (участь прийняли близько 70 студентів; на 

виручені кошти було закуплено памперси для немовлят із Обласного 

спеціалізованого будинку дитини в м.Чернівці);  
● Здійснили благодійну акцію «Лист любові і підтримки», проведену до 

Міжнародного жіночого дня. Зібрані від студентів кошти і листи з 

побажаннями віднесли в пансіонат "Срібний вік". 

● Провели фотобатл “Спогади дитинства” на краще дитяче фото. 

● Заснували інклюзивний онлайн-клуб, де кожен може знайти підтримку, 

нових друзів і просто бути собою. 

● Провели змагання серед команд факультетів «Інтелектуальний футбол» в 

режимі онлайн; 

● Провели 4 випуски “Інтелектуальних ігор”. 

● Ініціювали благодійну акцію здачі крові. 

● Здійснили екорейд у ЧНУ, а саме прибирання та благоустрій дендропарку 

університету та скверу перед центральним корпусом; 

● Організували турнір з комп’ютерних ігор CS.GO, Dota 2, Rainbow Six Siege;  

● Взяли участь у Першій чернівецькій кіберспортивній студентській лізі 

серед ЗВО з Dota 2 та CS:GO. 

● Доєднались до організації масштабного фестивалю «Обнова-Fest» – 

етнодуховний український фестиваль, який проводиться щороку в 

Чернівцях з 2008 року.  
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5. Зовнішня діяльність 

● Відбулась зустріч з представниками Студентської ради Бельцького 

університету та професорів з Молдови, що була приурочена до дня Європи. 

● Подали пакет документів на кандидатську секцію Erasmus Students 

Network. Це осередок, який допомагає іноземним студентам та популяризує 

академічну мобільність в університеті. 
 

6. Житлово-побутова діяльність 

● Комітет рад студмістечка здійснив поселення студентів у гуртожитки на 

початку навчального року; 

● Організували захід зустрічі з першокурсниками на території студмістечка 

«Привіт першокурснику»; 

● Проводили планові перевірки гуртожитків Комітетом рад студмістечка щодо 

порушень правил внутрішнього розпорядку в гуртожитку; 

● Здійснюється постійне інформування адміністрації університету щодо 

необхідності проведення поточних ремонтних робіт в гуртожитках; 

● За бажанням та ініціативою студентів здійснюються деякі закупівлі для 

обладнання гуртожитків при несправності приладів загального 

користування; 
 

7. Фінансова основа органів студентського самоврядування 

Згідно ст. 40 ЗУ «Про вищу освіту» Фінансовою основою студентського 

самоврядування є: 

1) кошти, визначені вченою радою закладу вищої освіти в розмірі не менш 

як 0,5 відсотка власних надходжень, отриманих закладом вищої освіти від 

основної діяльності. 

Зараз студентське самоврядування нараховує більше 350 активістів. 

Студентські парламенти за останній рік організували більше 300 заходів. 

Дякую за увагу. 

Роман ПЕТРИШИН – ректор. В кого є питання до Павла Гараджія? 

Мирослав ЗАЯЧУК – декан географічного факультету. Павле 

Олександровичу, скажіть, будь ласка, чи розглядав студентський парламент 

свою безпосередню участь у роботі приймальних комісії? Є приклади провідних 

ЗВО, де саме студентський парламент окрім профорієнтаційної роботи відіграє 

роль телеграм-супроводу кожного абітурієнта під час найбільш активної фази 

роботи приймальної комісії, що відіграє надзвичайно велику роль. 

Павло ГАРАДЖІЙ – в.о.голови студентського парламенту. Дякую за 

запитання. Власне кажучи, минулого року ми на практиці застосували це. 

Студенти допомагали приймальній комісії. Що стосується телеграм-супроводу, 

в нас були окремі бесіди з абітурієнтами, зацікавленими тією чи іншою 

спеціальністю. Минулого року була запроваджена body-система. В нас є студент 

з кожної спеціальності, який відповідає за абітурієнтів зі своє спеціальності. 
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Можливо варто подумати про залучення представників студентського 

самоврядування до приймальної комісії, щоб ми могли комунікувати на місці. 

Це питання до подальших роздумів. Дякую з запитання. 

Роман ПЕТРИШИН – ректор. Наш студентський парламент – дійовий 

структурний підрозділ студентського товариства, він живий, реально 

працюючий. Студенти завжди відкликаються на ті заходи, до яких їх 

долучають, вміють показати зуби там, де слід, і це добре, бо в якійсь мірі це 

дисциплінує адміністрацію університету, а також ми шукаємо точки дотику, аби 

спільними зусиллями робити справу.  

Я би звернувся до Павла з пропозицією зробити за літу всю підготовчу 

роботу для того, щоб на початку вересня провести вибори голови студентського 

парламенту (є велика ймовірність, що маса студентів появиться). Ми не могли 

це зробити півтора роки.  

Павло ГАРАДЖІЙ – в.о.голови студентського парламенту. Так. Це було б 

справді дуже добре. Я сподіваюся, що якщо всі студенти будуть на очному 

навчанні, то ми будемо мати змогу це зробити. 

Роман ПЕТРИШИН – ректор. Нам потрібно прийняти рішення з цього 

питання. Якщо в Павла є якесь рішення, то так, а якщо ні – то адміністрація 

може прийняти інформацію, викладену в доповіді до відома. 

Павло ГАРАДЖІЙ – в.о.голови студентського парламенту. Я може 

показати проєкт рішення ще раз. 

Роман ПЕТРИШИН – ректор. Таке рішення могло б бути. Воно компактне 

і ємне та зачіпає багато напрямів роботи.  

Мирослав ЗАЯЧУК – декан географічного факультету. Я к доповнення до 

проєкту рішення можливо Павло Олександрович розгляне в своїй структурі 

пропозицію щодо активізації діяльності body-супроводу абітурієнта. Це була б 

надзвичайно позитивна річ.  

Роман ПЕТРИШИН – ректор. Павло, ви не заперечуєте? 

Павло ГАРАДЖІЙ – в.о.голови студентського парламенту. Не заперечую. 

Роман ПЕТРИШИН – ректор. В проєкті рішення добре писати ті речі, які 

можна розвʼязати. 
 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію про діяльність студентського самоврядування за 2020-2021 н.р. 

взяти до відома. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 

2.  Продовжувати співпрацю адміністрації університету з органами 

студентського самоврядування з метою виконання інформаційної, навчально-

наукової, культурно-масової та соціальної діяльності студентів. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 

3. Покращувати співпрацю, зокрема з відділом міжнародних зв’язків, для 

Erasmus Students Network Chernivtsi. 
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[Рішення прийнято одноголосно]. 

4. Покращувати ситуацію у студентському містечку університету за допомогою 

Комітету рад студмістечка та відповідно студентських рад факультетів, 

інститутів. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 

5. Продовжувати здійснювати body-супровід абітурієнтів університету під час 

вступної кампанії. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ: 

3. Про присвоєння вченого звання доцент (учений секретар Наталія 

ЯКУБОВСЬКА):  

– Гауряк Олені Дмитрівні по кафедрі фізичної культури та основ здоров’я; 

– Козярському Дмитру Петровичу по кафедрі електроніки і енергетики; 

ВИСТУПИЛИ: 
Наталія ЯКУБОВСЬКА – учений секретар. На присвоєння вченого звання 

доцента претендують 2 здобувачів: Гауряк Олена Дмитрівна по кафедрі 

фізичної культури та основ здоров’я та Козярський Дмитро Петрович по 
кафедрі електроніки і енергетики. 

– У Гауряк Олени Дмитрівни після захисту кандидатської дисертації 

опубліковано 17 праць, з них 15 наукового та 2 навчально-методичного 

характеру, у т.ч. після захисту 1 публікація у періодичному виданні, яке 

включене до наукометричної бази Scopus. З 04.01.2021 р. по 12.04.2021 р. 

пройшла науково-педагогічне он-лайн стажування «Інновації в освіті. 

Інноваційні технології викладання фахових дисциплін» у Вищій технічній 

школі в Катовіце (м. Катовіце, Польща) в обсязі 180 годин (6 кредитів ECTS) 

(наказ від «31» грудня 2020 року № 286-від). Отримала сертифікат Wyźsza 

Szkoła Lingwistyczna (WSL), Seria KJ-P Nr 19/07/153 від 05.07.2019 року, який 

підтверджує достатньо високий рівень володіння польською мовою (рівень В2).. 

– У Козярського Дмитра Петровича після захисту кандидатської дисертації 

опубліковано 47 праць, з них 43 наукових та 4 навчально-методичного 

характеру, у т.ч. після захисту 22 публікації у періодичних виданнях, які 

включені до наукометричних баз Scopus або Web of Science та 8 патентів. 

Пройшов стажування в Білостоцькому державному університеті (м. Білосток, 

Польща) з 05.04.2021р. по 14.05.2021р. в обсязі 6 кредитів ЄKTC (наказ № 96-

від від 23.03.2021р. Отримав сертифікат Aptis (British Council), який 

підтверджує достатньо високий рівень володіння англійською мовою (рівень 

В2), у 2019 році, а також видав 12 публікацій англійською мовою, які входять у 

міжнародні наукометричні бази Scopus та Web of Science, та не є перекладами з 

інших мов. 

Здобувачі виконали усі вимоги щодо отримання вченого звання доцент 

(додаток 1). 
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Роман ПЕТРИШИН – голова ради. До складу лічильної комісії 

пропонується обрати: 
1. Федорцов Дмитро Георгійович – проректор з адміністративно-

господарської роботи. 

2. Чорней Ілля Ілліч – завідувач кафедри ботаніки, лісового та садово-
паркового господарства. 

3. Шпатар Петро Михаайлович – в.о. завідувача кафедри радіотехніки та 

інформаційної безпеки. 
Хто за такий склад комісії? [Рішення прийнято одноголосно]. 

Оголошується перерва для проведення голосування. 

Роман ПЕТРИШИН – голова ради. Прошу представника лічильної комісії 
оголосити результати голосування. 

Дмитро ФЕДОРЦОВ – проректор з адміністративно-господарської 

роботи, голова лічильної комісії. У голосуванні за присвоєння вченого звання 
доцента та професора взяли участь 55 членів ради. В урні виявлено по 55 

бюлетенів. 

Голоси за Гауряк Олену Дмитрівну розподілилися таким чином: «за» – 53, 

«проти» – 2, «недійсних бюлетенів» – 0. 
Роман ПЕТРИШИН – голова ради. Прошу затвердити протокол лічильної 

комісії. Хто «за»? [Рішення прийнято одноголосно]. 

Дмитро ФЕДОРЦОВ – проректор з адміністративно-господарської 
роботи, голова лічильної комісії. Голоси за Козярського Дмитра Петровича 

розподілилися таким чином: «за» – 585, «проти» – 0, «недійсних бюлетенів» – 0. 

Роман ПЕТРИШИН – голова ради. Прошу затвердити протокол лічильної 
комісії. Хто «за»? [Рішення прийнято одноголосно]. 
 

ВИРІШИЛИ: 

Присвоїти вчене звання доцента: 

– Гауряк Олені Дмитрівні по кафедрі фізичної культури та основ здоров’я; 

[«за» – 53, «проти» – 2, «недійсних бюлетенів» – 0]. 

– Козярському Дмитру Петровичу по кафедрі електроніки і енергетики; 

[«за» – 55, «проти» – 0, «недійсних бюлетенів» – 0]. 
 

4. Різне. 
 

СЛУХАЛИ: 

4.1. Про відзначення викладачів університету (проректор з науково-

педагогічної роботи з питань навчально-виховного процесу Тамара 

МАРУСИК). 

ВИСТУПИЛА: 

Тамара МАРУСИК – проректор з науково-педагогічної роботи з питань 

навчально-виховного процесу. На минулій Вченій раді ми голосували за 

відзначення наших викладачів і співробітників відомчими нагородами. 
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Інституті фізико-технічних та компʼютерних наук подав дві кандидатури згідно 

з квотою, але одна була відхилена, тож інституту додатково подав кандидатуру 

доктора фізико-математичних наук Солована Михайла Миколайовича. 

Нагородна комісія не заперечує. Якщо не заперечує Вчена рада пропоную 

подати його на Подяку Міністерства освіти і науки України. Це найнижча 

відомча відзнака.  
 

ВИРІШИЛИ: 

Клопотати перед Міністерством освіти і науки України про відзначення за 

вагомі досягнення в науковій, освітній та громадській діяльності Солована 

Михайла Миколайовича, доктора фізико-математичних наук, доцента, доцента 

кафедри електроніки і енергетики інституту фізико-технічних та компʼютерних 

наук Подякою Міністерства освіти і науки України. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
  

СЛУХАЛИ: 

4.2. Про створення Музейної ради Чернівецького національного університету 

імені Юрія Федьковича (проректор з науково-педагогічної роботи з питань 

навчально-виховного процесу Тамара МАРУСИК). 

ВИСТУПИЛА: 

Тамара МАРУСИК – проректор з науково-педагогічної роботи з питань 

навчально-виховного процесу. Було вирішено створити Музейну раду 

Чернівецького національного університету. Ми вже затвердили Положення про 

Музей Історії університету, в нас є природничий музей, етнографічний музей. 

Ми створимо загальну музейну раду всіх музеїв, які діють в університеті.  

До Музейної ради включено 14 осіб: 10 наших співробітників університету 

і 4 за згодою – співробітників інших установ та організацій. 
 

ВИРІШИЛИ: 

Створити Музейну раду Чернівецького національного університету імені 

Юрія Федьковича у складі: 

1. Марусик Тамара Володимирівна, проректор з науково-педагогічної роботи з 

питань навчально-виховного процесу – голова Ради музею. 

2. Танащик Дмитро Дмитрович, завідувач Музею історії університету – 

заступник голови Ради музею. 

3. Сухар Марія Іванівна, фахівець відділу з виховної роботи та гуманітарної 

освіти – секретар ради. 

4. Бота Анжела Флорівна, завідувач Історико-архітектурного музейного 

комплексу Чернівецького національного університету імені Юрія 

Федьковича. 

5. Годзінська Ірина Леонідівна, завідувач Природничого музею Чернівецького 

національного університету імені Юрія Федьковича. 
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6. П’ятничук Тарас Іванович, завідувач Етнографічного музею Чернівецького 

національного університету імені Юрія Федьковича. 

7. Зушман Михайло Богданович, директор Наукової бібліотеки Чернівецького 

національного університету імені Юрія Федьковича. 

8. Піддубний Ігор Андрійович, доцент кафедри всесвітньої історії факультету 

історії, політології та міжнародних відносин. 

9. Буджак Василь Васильович, доцент кафедри ботаніки, лісового і садово-

паркового господарства інституту біології, хімії та біоресурсів. 

10. Водоп’ян Світлана Костянтинівна, провідний фахівець бухгалтерії 

11. Рубанець Микола Васильович, генеральний директор ДАЧО (за згодою). 

12. Кіцул Інна Федорівна, директор Чернівецького обласного художнього музею 

(за згодою). 

13. Яворська Ірина Тодорівна, директор Чернівецького обласного краєзнавчого 

музею (за згодою). 

14. Кушнір Микола Петрович, директор музею історії та культури євреїв 

Буковини (за згодою). 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ: 

4.3. Про внесення змін та доповнень до Положення про гранти Чернівецького 

національного університету імені Юрія Федьковича для молодих вчених 

(проректор з наукової роботи Андрій САМІЛА).  

ВИСТУПИВ: 

Андрій САМІЛА – проректор з наукової роботи. Я прошу Вчену раду 

затвердити Положення про гранти Чернівецького національного університету 

імені Юрія Федьковича для молодих вчених. Певні нюанси були повʼязані із 

виплатою винагород. Зараз ми доопрацювали Положення і пропонується його 

затвердити із ухвалою Вченої ради. Проєкт Положення був доступний на сайті 

університету. Всі пропозиції, які надійшли, враховано і внесено в проєкт 

положення. 
 

ВИРІШИЛИ: 

Затвердити Положення про гранти Чернівецького національного 

університету імені Юрія Федьковича для молодих вчених у новій редакції (зі 

змінами та доповненнями). 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ: 

4.4. Про затвердження Положення про Інституційний репозитарій Archer 

наукових та освітніх матеріалів Чернівецького національного університету 

імені Юрія Федьковича (проректор з наукової роботи Андрій САМІЛА). 

ВИСТУПИЛИ: 

Андрій САМІЛА – проректор з наукової роботи. Проєкт положення 
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розроблений, розглянутий на засіданні науково-технічної ради, був розміщений 

на сайті університету. Дякую всім, хто надіслав слушні зауваження і пропозиції. 

Всі пропозиції враховані. Прохання до Вченої ради затвердити це Положення. 

Роман ПЕТРИШИН – ректор. Андріє Петровичу, Вчена рада це звичайно 

зробить, але я хотів би щоб ми всі усвідомили, на скільки великий обʼєм роботи 

чекає кожного нашого викладача і технічні служби, щоб цей репозитарій був, 

таким, як ми запланували.  
 

ВИРІШИЛИ: 

Затвердити Положення про Інституційний репозитарій Archer наукових та 

освітніх матеріалів Чернівецького національного університету імені Юрія 

Федьковича. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ: 

4.5. Про затвердження Положення про навчально-науковий центр «Noosphere 

Engineering School» Чернівецького національного університету імені Юрія 

Федьковича. (директор інституту фізико-технічних та компʼютерних наук 

Олег АНГЕЛЬСЬКИЙ). 

ВИСТУПИЛИ: 

Роман ПЕТРИШИН – ректор. Кілька днів тому на ректораті ми вітали 

Олега Вячеславовича з тим, що він став членом-кореспондентом Національної 

Академії наук України зі спеціальності "Фізика і астрономія". Сьогодні ми його 

вітаємо Вченою радою. Бажаємо йому і його команді подальших успіхів і не 

зупинятися на цьому досягненні. 

Олег АНГЕЛЬСЬКИЙ – директор інституту фізико-технічних та 

компʼютерних наук. Добрий день усім. Дякую за вітання. 

Положення стосується організації, яка буде підтримувати розвиток 

наукової роботи студентів, співробітників університету. Це буде підтримка, яка 

забезпечуватиме частково фінансовий бік, сприятиме покращенню матеріальної 

бази. Приклади таких організацій є в Львівському університеті, Київському 

університеті і в низці провідних ЗВО України. Нам запропоновано це зробити 

також. Це питання розглядалося на науково-технічній раді. Були деякі 

зауваження стосовно стилістичних помилок. Положення було оприлюднено на  

сайті університету і я прошу Вчену раду затвердити Положення. 

Функціонування цієї організації стосується всіх студентів університету не 

залежно від спеціальностей та факультетів. Планується підтримка всіх наукових 

ініціатив. 

Роман ПЕТРИШИН – ректор. Добре. Немає заперечень. Олеже 

Вячеславовичу, назву лабораторії обовʼязково писати не державною мовою? 

Олег АНГЕЛЬСЬКИЙ – директор інституту фізико-технічних та 

компʼютерних наук. Я думаю, що це калька, зроблена з положень інших університетів. 
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Роман ПЕТРИШИН – ректор. Підтримуємо пропозицію інституту і 

побажаємо їм плідної роботи. 
 

ВИРІШИЛИ: 

1. Затвердити Положення про навчально-науковий центр «Noosphere 

Engineering School» Чернівецького національного університету імені Юрія 

Федьковича. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 

2. Створити навчально-науковий центр «Noosphere Engineering School» в 

структурі кафедри комп’ютерних систем та мереж Чернівецького національного 

університету імені Юрія Федьковича.  

[Рішення прийнято одноголосно]. 

3. Призначити на громадських засадах завідувачем вищеназваного центру 

лаборанта кафедри комп’ютерних систем та мереж Мосіна Ігоря 

Володимировича (за згодою), науковим керівником центру – доктора технічних 

наук, доцента, доцента кафедри комп’ютерних систем та мереж Баловсяка 

Сергія Васильовича (за згодою).  

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ: 

4.6. Про затвердження загальнопрофесійної (сертифікованої) програми 

підвищення кваліфікації "Професійна діяльність фахівців з надання 

публічних послуг в органах місцевого самоврядування" (начальник 

міжнародного відділу Сергій ЛУКАНЮК). 

ВИСТУПИЛИ: 

Сергій ЛУКАНЮК – начальник міжнародного відділу. Доброго дня, 

шановні члени Вченої ради. Ми розпочали співпрацю з Краківським 

економічним університетом по підвищенню кваліфікації працівників 

територіальних обʼєднаних громад. 

Наші партнери з Польщі вислали нам типову програму, яка була 

затверджена в 20 університетах, які вже по цій програмі працюють, і ще в 10 

вона має бути затверджена. На розгляд Вченої ради виноситься типова 

програма, розроблена Краківським економічним університетом, за якою будуть 

проходити курси підвищення кваліфікації. Наші колеги передивилися її, дещо 

поправили, але ми беремо її за основу, тому що вона має бути у сіх однакова.  

Роман ПЕТРИШИН – ректор. Чи не треба, Сергіє Михайловичу, 

ліцензувати цю програму? 

Роман ПЕТРИШИН – ректор. Ні. ЇЇ треба лише погодити. Ми подаємо цю 

програму в Національне агентство з місцевого самоврядування. Польська 

сторона нам пояснила процедуру, що ми повинні зробити і ми йдемо по тих 

кроках, які вони проходили з іншими ЗВО. 
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ВИРІШИЛИ: 

Затвердити загальнопрофесійну (сертифіковану) програму підвищення 

кваліфікації "Професійна діяльність фахівців з надання публічних послуг в 

органах місцевого самоврядування". 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ: 

4.7. Про затвердження загальнопрофесійної (сертифікованої) програми 

підвищення кваліфікації «Управління в органах місцевого самоврядування 

для лідерів громад та депутатів місцевих рад» (начальник міжнародного 

відділу Сергій ЛУКАНЮК). 

ВИСТУПИВ: 

Сергій ЛУКАНЮК – начальник міжнародного відділу. Це дві програми. 

Одна для лідерів громад, а інша для фахівців. Дякую. 

ВИРІШИЛИ: 

Затвердити загальнопрофесійну (сертифіковану) програму підвищення 

кваліфікації «Управління в органах місцевого самоврядування для лідерів 

громад та депутатів місцевих рад». 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ: 

4.8. Про утворення спеціалізованих вчених рад для проведення захисту 

дисертаційних робіт (ректор Роман ПЕТРИШИН): 

4.8.1. Про утворення спеціалізованої вченої ради для проведення захисту 

дисертаційної роботи аспіранта кафедри географії України та регіоналістики 

Білоуса Юрія Олександровича на тему «Територіальна структура 

загальноосвітнього простору: суспільно-географічні аспекти та оцінка якості 

знань (на прикладі Чернівецької області)» (науковий керівник: д.геогр.н., 

доцент Заячук Мирослав Дмитрович) для здобуття наукового ступеня 

доктора філософії з галузі знань 10 «Природничі науки» за спеціальністю 

103 «Науки про Землю». 
 

ВИРІШИЛИ: 

1. Клопотати перед Міністерством освіти і науки України про утворення 

спеціалізованої вченої ради для проведення захисту дисертаційної роботи 

аспіранта кафедри географії України та регіоналістики Білоуса Юрія 

Олександровича на тему «Територіальна структура загальноосвітнього 

простору: суспільно-географічні аспекти та оцінка якості знань (на прикладі 

Чернівецької області)» для здобуття наукового ступеня доктора філософії з 

галузі знань 10 «Природничі науки» за спеціальністю 103 «Науки про Землю». 

[Рішення прийнято одноголосно]. 

2. Затвердити склад спеціалізованої вченої ради для проведення захисту 

дисертаційної роботи аспіранта кафедри географії України та регіоналістики 
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Білоуса Юрія Олександровича на тему «Територіальна структура 

загальноосвітнього простору: суспільно-географічні аспекти та оцінка якості 

знань (на прикладі Чернівецької області)» для здобуття наукового ступеня 

доктора філософії з галузі знань 10 «Природничі науки» за спеціальністю 103 

«Науки про Землю»: 

1) Руденко Валерій Петрович, доктор географічних наук, професор, професор 

кафедри економічної географії та екологічного менеджменту географічного 

факультету Чернівецького національного університету імені Юрія 

Федьковича – голова ради; 

2) Запотоцький Сергій Петрович, доктор географічних наук, професор, 

професор кафедри економічної та соціальної географії, декан 

географічного факультету Київського національного університету імені 

Тараса Шевченка – опонент; 

3) Пилипенко Ігор Олегович, доктор географічних наук, професор, декан 

факультету біології, географії і екології Херсонського державного 

університету – опонент; 

4) Бучко Жанна Іванівна, доктора географічних наук, доцент, завідувач 

кафедри соціальної географії та рекреаційного природокористування 

Чернівецького національного університету імені Юрія Федьковича – 

рецензент; 

5) Король Олександр Дмитрович, доктор географічних наук, доцент, 

завідувач кафедри географії та менеджменту туризму Чернівецького 

національного університету імені Юрія Федьковича – рецензент.  

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ: 

4.8.2. Про утворення спеціалізованої вченої ради для проведення захисту 

дисертаційної роботи аспіранта кафедри радіотехніки та інформаційної 

безпеки Робульця Павла Федоровича на тему «Використання 

однонегативних метаматеріалів для передавання, модуляції та фільтрації 

сигналів» для здобуття наукового ступеня доктора філософії з галузі знань 

17 «Електроніка та телекомунікації» за спеціальністю 172 «Телекомунікації 

та радіотехніка» (ректор Роман ПЕТРИШИН). 

ВИСТУПИВ: 

Роман ПЕТРИШИН – ректор. Місяць тому ми вже розглядали це питання, 

але там була допущена помилка. Ми мусимо скасувати рішення попередньої 

Вченої ради і сьогодні пропонується інший склад спеціалізованої ради. 
 

ВИРІШИЛИ: 

1. Скасувати рішення Вченої ради університету про утворення 

спеціалізованої вченої ради для проведення захисту дисертаційної роботи 

аспіранта кафедри радіотехніки та інформаційної безпеки Робульця Павла 
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Федоровича для здобуття наукового ступеня доктора філософії від 26.04.2021 р. 

(протокол №5). 

[Рішення прийнято одноголосно]. 

2. Клопотати перед Міністерством освіти і науки України про утворення 

спеціалізованої вченої ради для проведення захисту дисертаційної роботи 

аспіранта кафедри радіотехніки та інформаційної безпеки Робульця Павла 

Федоровича на тему «Використання однонегативних метаматеріалів для 

передавання, модуляції та фільтрації сигналів» для здобуття наукового ступеня 

доктора філософії з галузі знань 17 «Електроніка та телекомунікації» за 

спеціальністю 172 «Телекомунікації та радіотехніка». 

[Рішення прийнято одноголосно]. 

3. Затвердити склад спеціалізованої вченої ради для проведення захисту 

дисертаційної роботи аспіранта кафедри радіотехніки та інформаційної безпеки 

Робульця Павла Федоровича для здобуття наукового ступеня доктора філософії 

з галузі знань 17 «Електроніка та телекомунікації» за спеціальністю 172 

«Телекомунікації та радіотехніка»: 

1) Баловсяк Сергій Васильович, доктор технічних наук, доцент, доцент 

кафедри компʼютерних систем та мереж інституту фізико-технічних та 

компʼютерних наук Чернівецького національного університету імені Юрія 

Федьковича – голова ради. 

2) Андрійчук Михайло Іванович, доктор технічних наук, старший науковий 

співробітник, завідувач відділу числових методів математичної фізики 

Інституту прикладних проблем механіки і математики ім. Я. С. Підстригача 

НАН України – опонент. 

3) Семенов Андрій Олександрович, доктор технічних наук, професор, 

професор кафедри радіотехніки Вінницького національного технічного 

університету – опонент. 

4) Саміла Андрій Петрович, доктор технічних наук, доцент, проректор з 

наукової роботи Чернівецького національного університету імені Юрія 

Федьковича – рецензент;  

5) Політанський Руслан Леонідович, доктор технічних наук, професор 

кафедри радіотехніки та інформаційної безпеки інституту фізико-технічних 

та компʼютерних наук Чернівецького національного університету імені 

Юрія Федьковича – рецензент.  

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ: 

4.8. Про підтримку клопотання Національного педагогічного університету 

імені М. П. Драгоманова щодо представлення на здобуття Державної премії 

в галузі науки і техніки України за 2021 рік роботи «Сучасні методи алгебри 

і теорії чисел та їx застосування» (декан факультету математики та 

інформатики Ольга МАРТИНЮК). 
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ВИСТУПИЛИ: 

Ольга МАРТИНЮК – декан факультету математики та інформатики. 

Питання про підтримку клопотання Національного педагогічного університету 

імені М. П. Драгоманова щодо представлення на здобуття Державної премії в 

галузі науки і техніки України за 2021 рік роботи «Сучасні методи алгебри і 

теорії чисел та їx застосування» розглядалося на вченій раді факультету 26 

травня. Прийняте одноголосне рішення про таку підтримку. Звертаємося до 

Вченої ради університету підтримати рішення вченої ради факультету 

математики та інформатики. 

Робота «Сучасні методи алгебри і теорії чисел та їx застосування» є 

результатом багаторічної копіткої наукової діяльності визнаних світовою 

математичною спільнотою авторів (Р.І. Григорчук, А.В. Жучок, Ю.В. Жучок, 

Л.А. Курдаченко, А.П. Петравчук, М.В. Працьовитий, Я.П. Сисак, Г.М. Торбін). 

Її результати є значним внеском у розвиток сучасної алгебри і теорії чисел, 

геометрії чисел та теорії ймовірностей, теорії динамічних систем та 

фрактального аналізу. У роботі представлені факти є результатом розв’язання 

ряду відомих наукових проблем, узагальнень та поглиблень класичних теорем, а 

новостворені теорії – перспективними напрямами наукових досліджень. 

Яскравою особливістю цієї роботи є її міждисциплінарність і різнопланові 

застосування (в теорії функцій, фрактальній геометрії, теорії сингулярних 

розподілів ймовірностей тощо). 

Вчена рада факультету вважає, що робота є цілісною, має високі 

наукометричні показники, її результати оприлюднені у монографіях та 

високорейтингових журналах, а тому цілком заслуговує на присудження 

Державної премії України у галузі  науки і техніки 2021 року. 
 

ВИРІШИЛИ: 

Підтримати клопотання Національного педагогічного університету імені 

М. П. Драгоманова щодо висунення роботи «Сучасні методи алгебри і теорії 

чисел та їx застосування» на присудження Державної премії в галузі науки і 

техніки України за 2021 рік. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ: 

4.12. Про затвердження рішень комісії Вченої ради з навчально-методичної 

роботи (голова комісії з навчально-методичної роботи декан факультету 

математики та інформатики Ольга МАРТИНЮК): 

4.12.1. Про започаткування освітньо-професійної програми «Логопедія» 

(спеціальність 016 – Спеціальна освіта, галузь знань 01 – Освіта/Педагогіка) 

першого (бакалаврського) рівня вищої освіти факультету педагогіки 

психології та соціальної роботи (голова комісії з навчально-методичної 

роботи декан факультету математики та інформатики Ольга МАРТИНЮК). 
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ВИСТУПИЛА: 

Ольга МАРТИНЮК – голова комісії з навчально-методичної роботи декан 

факультету математики та інформатики. Пропоную вашій увазі ухвали 14 

засідання навчально-методичної комісії. 

Олександр СОБЧУК – директор Відокремленого структурного підрозділу 

«Фаховий коледж Чернівецького національного університету імені Юрія 

Федьковича. Ким буде забезпечуватися програма "Логопедія".  

Ольга МАРТИНЮК – голова комісії з навчально-методичної роботи декан 

факультету математики та інформатики. Я попрошу відповісти на запитання 

Тетяну Дмитрівну. 

Тетяна ФЕДІРЧИК – декан факультету педагогіки, психології та 

соціальної роботи. Дякую. Доброго дня, шановні колеги. На кафедрі педагогіки 

і психології дошкільної освіти функціонувала освітня програма "Дошкільна 

освіта (логопедія)". Оскільки є попит на чистих логопедів і є клопотання 

департаменту освіти Чернівецької ОДА, ця кафедра згорне прийом на перший 

курс ОР "Бакалавр" за програмою "Дошкільна освіта (логопедія)", а 

започатковується програма чиста "Логопедія", яку буде забезпечувати кафедра 

педагогіки та психології дошкільної освіти, де викладачі мають дипломи з 

корекційної педагогіки (1 диплом український і 2 сертифіковані польські 

дипломи) і є також люди, які готові навчатися на цій спеціальності для 

підсилення. Дякую. 

Роман ПЕТРИШИН – ректор. Олександре Васильовичу, вас влаштовують 

відповіді? 

Олександр СОБЧУК – директор Відокремленого структурного підрозділу 

«Фаховий коледж Чернівецького національного університету імені Юрія 

Федьковича. Мені цікаво чи серед цих фахівців є кандидати і доктори наук.  

Тетяна ФЕДІРЧИК – декан факультету педагогіки, психології та 

соціальної роботи. Є 2 доктори педагогічних наук (Тимук Л.І. та Олійник М.І.), 

які мають публікації з цього напряму. По фаху "Корекційна педагогіка" захистів 

немає, але ми будемо над цим працювати.  

Олександр СОБЧУК – директор Відокремленого структурного підрозділу 

«Фаховий коледж Чернівецького національного університету імені Юрія 

Федьковича. Я ставлю це питання, передбачаючи майбутню акредитацію цієї 

спеціальності. 

Тетяна ФЕДІРЧИК – декан факультету педагогіки, психології та 

соціальної роботи. Публікації по спеціальній освіті і інклюзії є. 

Роман ПЕТРИШИН – ректор. Олександр Васильович правильно поставив 

питання. Таке питання я ставив Тетяні Дмитрівні. коли вона приходила до мене 

із цією пропозицією. Колектив – сильний і потужний. Вони знають, що треба 

над цим питанням працювати. Дамо їм шанс. Я вірю, що вони підтягнуть і 

кадрове і методичне забезпечення. Все, що потрібно для акредитації. 
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Ольга МАРТИНЮК – голова комісії з навчально-методичної роботи декан 

факультету математики та інформатики. На комісії це питання розглядалося 

детально і повністю по кожній особі, яка входить до проєктної групи і групи 

забезпечення, розглядалося питання по публікаціях і сертифікатів. Ми прийняли 

одностайне рішення, що на цьому етапі є можливість відкрити таку освітню 

програму. 

Василь БАЛУХ – перший проректор. Акредитація через чотири роки. Я 

думаю, що вони за цей час встигнуть підготувати своїх кандидатів наук.  

Роман ПЕТРИШИН – ректор. Ми затверджуємо рішення навчально-

методичної комісії.  

Я хотів би анонсувати одну річ. У нас буде ще одне засідання в червні. Як і 

в попередніх випадках великий обʼєм інформації опрацьовує і часто завертає 

назад програми, шукає помилки ця комісія. Я буду на наступний раз преміювати 

членів цієї комісії. Подумаємо в якому обсязі. Ми відчуваємо на скільки багато 

роботи вони роблять і на скільки багато часу на цей йде.  
 

ВИРІШИЛИ: 

Започаткувати освітньо-професійну програму «Логопедія» (спеціальність 

016 – Спеціальна освіта, галузь знань 01 – Освіта/Педагогіка) для підготовки 

здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої освіти.  

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.2. Про започаткування освітньо-професійної програми «Інформатика та 

математика» (спеціальність 014.09 – Середня освіта (інформатика), галузь 

знань 01 – Освіта/Педагогіка) другого (магістерського) рівня вищої освіти 

факультету математики та інформатики (голова комісії з навчально-

методичної роботи декан факультету математики та інформатики Ольга 

МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ: 

Започаткувати освітньо-професійну програму «Інформатика та 

математика» (спеціальність 014.09 – Середня освіта (інформатика), галузь знань 

01 – Освіта/Педагогіка) для підготовки здобувачів другого (магістерського) 

рівня вищої освіти. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.3. Про започаткування освітньо-професійної програми з уточненням назви 

«Геосистеми та георизики» (замість «Географія та природні небезпеки») 

(спеціальність 103 – Науки про Землю, галузь знань 10 – Природничі науки) 

першого (бакалаврського) рівня вищої освіти географічного факультету 
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(голова комісії з навчально-методичної роботи декан факультету математики 

та інформатики Ольга МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ: 

Започаткувати освітньо-професійну програму з уточненою назвою 

«Геосистеми та георизики» (спеціальність 103 – Науки про Землю, галузь знань 

10 – Природничі науки) для підготовки здобувачів першого (бакалаврського) 

рівня вищої освіти. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.4. Про внесення змін до освітньо-професійної програми  «Менеджмент 

програмного забезпечення та англійська мова» (спеціальності 121 – Інженерія 

програмного забезпечення, галузі знань 12 – Інформаційні технології) для 

здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої освіти інституту фізико-

технічних та комп’ютерних наук (голова комісії з навчально-методичної 

роботи декан факультету математики та інформатики Ольга МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Змінити назву ОПП «Менеджмент програмного забезпечення та 

англійська мова» на «Менеджмент проєктів програмного забезпечення та 

англійська мова» (спеціальності 121 – Інженерія програмного забезпечення, 

галузі знань 12 – Інформаційні технології) для здобувачів першого 

(бакалаврського) рівня вищої освіти; 

[Рішення прийнято одноголосно]. 

2. Внести зміни до ОПП «Менеджмент проєктів програмного забезпечення та 

англійська мова» (спеціальності 121 – Інженерія програмного забезпечення, галузі 

знань 12 – Інформаційні технології) для здобувачів першого (бакалаврського) 

рівня вищої освіти та затвердити в новій редакції із врахуванням поданих 

пропозицій проєктної групи програми та рекомендацій НМК. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.5. Про внесення змін до освітньо-професійної програми «Інженерія 

програмного забезпечення» (спеціальності 121 – Інженерія програмного 

забезпечення, галузі знань 12 – Інформаційні технології) для здобувачів 

першого (бакалаврського) рівня вищої освіти інституту фізико-технічних та 

комп’ютерних наук (голова комісії з навчально-методичної роботи декан 

факультету математики та інформатики Ольга МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Змінити назву ОПП «Інженерія програмного забезпечення» на 

«Програмна інженерія» (спеціальності 121 – Інженерія програмного 
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забезпечення, галузі знань 12 –Інформаційні технології) для здобувачів першого 

(бакалаврського) рівня вищої освіти; 

[Рішення прийнято одноголосно]. 

2. Внести зміни до ОПП «Програмна інженерія» (спеціальності 121 – 

Інженерія програмного забезпечення, галузі знань 12 – Інформаційні технології) 

для здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої освіти та затвердити в 

новій редакції із врахуванням поданих пропозицій проєктної групи програми та 

рекомендацій НМК. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.6. Про внесення змін до освітньо-професійної програми «Інженерія 

програмного забезпечення» (спеціальності 121 – Інженерія програмного 

забезпечення, галузі знань 12 – Інформаційні технології) для здобувачів 

другого (магістерського) рівня вищої освіти інституту фізико-технічних та 

комп’ютерних наук (голова комісії з навчально-методичної роботи декан 

факультету математики та інформатики Ольга МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Змінити назву ОПП «Інженерія програмного забезпечення» на 

«Програмне забезпечення систем» (спеціальності 121 – Інженерія програмного 

забезпечення, галузі знань 12 –Інформаційні технології) для здобувачів другого 

(магістерського) рівня вищої освіти; 

[Рішення прийнято одноголосно]. 

2. Внести зміни до ОПП «Програмне забезпечення систем» (спеціальності 

121 – Інженерія програмного забезпечення, галузі знань 12  - Інформаційні 

технології) для здобувачів другого (магістерського) рівня вищої освіти та 

затвердити в новій редакції із врахуванням поданих пропозицій проєктної групи 

програми та рекомендацій НМК. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.7. Про зміну гаранта та затвердження оновленого складу проєктної групи 

освітньо-професійної програми «Інклюзивна освіта» (спеціальність 01  – 

Освітні, педагогічні науки, галузь знань 01 – Освіта/Педагогіка) для 

здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої освіти факультету 

педагогіки, психології та соціальної роботи (голова комісії з навчально-

методичної роботи декан факультету математики та інформатики Ольга 

МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Змінити гаранта освітньо-професійної програми «Інклюзивна освіта» 

(спеціальність 0115– Освітні, педагогічні науки, галузь знань 01 – 
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Освіта/Педагогіка) для здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої освіти на 

доцента кафедри педагогіки та соціальної роботи Платаш Ларису Броніславівну; 

[Рішення прийнято одноголосно]. 

2. Вивести зі складу проєктної групи завідувачку кафедри педагогіки та 

соціальної роботи Петрюк Ірину Михайлівну; 

[Рішення прийнято одноголосно]. 

3. Увести до складу проєктної групи стейкхолдерів: 

1) Легусову Уляну Іванівну – директорку Чернівецької загальноосвітньої 

школи І-ІІІ ступенів № 24 імені Ольги Кобилянської Чернівецької 

міської ради (за згодою), 

2) Чернявську Тамару Костянтинівну – директорку КУ «Сторожинецький 

Інклюзивно-ресурсний центр» Сторожинецької міської ради 

Сторожинецького району Чернівецької області (за згодою). 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.8. Про зміну гаранта та затвердження оновленого складу проєктної групи 

освітньо-професійної програми «Музичне мистецтво» (спеціальність 025 – 

Музичне мистецтво, галузь знань 02 – Культура і мистецтво) для здобувачів 

першого (бакалаврського) рівня вищої освіти факультету педагогіки, 

психології та соціальної роботи (голова комісії з навчально-методичної 

роботи декан факультету математики та інформатики Ольга МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Змінити гаранта освітньо-професійної програми «Музичне мистецтво» 

(спеціальність 025 – Музичне мистецтво, галузь знань 02 – Культура і 

мистецтво) для здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої освіти на 

доцента кафедри музики, народного артиста України Дерду Івана Михайловича; 

[Рішення прийнято одноголосно]. 

2. Вивести зі складу проєктної групи асистента кафедри музики Нємцову 

Лілію Орестівну; 

[Рішення прийнято одноголосно]. 

3. Увести до складу проєктної групи: 

1) Лісового Вадима Анатолійовича – завідувача кафедри музики, доцента; 

2) Плавʼюк Галину Іванівну – директора КБУ «Музична школа N 2 м. 

Чернівці» (зовнішнього стейкхолдера) – за згодою; 

3) Чигрина Василя Івановича – студента 209 групи спеціальності 

«Музичне мистецтво» (з числа здобувачів вищої освіти). 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.9. Про зміну гаранта та затвердження оновленого складу проєктної групи 

освітньо-професійної програми «Соціальна психологія управління» 
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(спеціальність 053 – Психологія, галузь знань 05 – Соціальні та поведінкові 

науки) для здобувачів другого (магістерського) рівня вищої освіти факультету 

педагогіки, психології та соціальної роботи (голова комісії з навчально-

методичної роботи декан факультету математики та інформатики Ольга 

МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Змінити гаранта освітньо-професійної програми «Соціальна психологія 

управління» (спеціальність 053 – Психологія, галузь знань 05 – Соціальні та 

поведінкові науки) для здобувачів другого (магістерського) рівня вищої освіти на 

доктора псих. наук, доцента Гуляс Інессу Антонівну; 

[Рішення прийнято одноголосно]. 

2. Вивести зі складу проєктної групи кандидата психологічних наук, 

доцента, завідувача кафедри практичної психології Радчук Валентину 

Миколаївну; 

[Рішення прийнято одноголосно]. 

3. Ввести до складу проєктної групи кандидата психологічних наук, 

доцента кафедри психології Чаплака Яна Васильовича. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.10. Про зміну гаранта освітньо-професійної програми «Інформаційні 

технології та моделювання в економіці» (спеціальність 051 – Економіка, 

галузь знань 05 – Соціальні та поведінкові науки) для здобувачів другого 

(магістерського) рівня вищої освіти економічного факультету (голова комісії 

з навчально-методичної роботи декан факультету математики та інформатики 

Ольга МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ: 

Змінити гаранта освітньо-професійної програми «Інформаційні технології та 

моделювання в економіці» (спеціальність 051 – Економіка, галузь знань 05 – 

Соціальні та поведінкові науки) для здобувачів другого (магістерського) рівня 

вищої освіти на кандидата економічних наук, доцента кафедри економіко-

математичного моделювання Верстяка Андрія Васильовича.  

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.11. Про зміну гаранта освітньо-професійної програми «Видавництво і 

поліграфія» (спеціальність 186 – Видавництво і поліграфія, галузь знань 18 – 

Виробництво та технології) для здобувачів першого (бакалаврського) рівня 

вищої освіти інституту фізико-технічних та комп’ютерних наук (голова 

комісії з навчально-методичної роботи декан факультету математики та 

інформатики Ольга МАРТИНЮК). 
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ВИРІШИЛИ:  

Змінити гаранта освітньо-професійної програми «Видавництво і 

поліграфія» (спеціальність 186 – Видавництво і поліграфія, галузь знань 18 – 

Виробництво та технології) для здобувачів першого (бакалаврського) рівня 

вищої освіти на доцента кафедри оптики і видавничо-поліграфічної справи 

Дуболазова Олександра Володимировича. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 

СЛУХАЛИ:  

4.12.12. Про зміну гаранта освітньо-професійної програми «Технологія 

електронних мультимедійних видань» (спеціальність 186 – Видавництво і 

поліграфія, галузь знань 18 – Виробництво та технології) для здобувачів 

другого (магістерського) рівня вищої освіти інституту фізико-технічних та 

комп’ютерних наук (голова комісії з навчально-методичної роботи декан 

факультету математики та інформатики Ольга МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ: 

Змінити гаранта освітньо-професійної програми «Технологія електронних 

мультимедійних видань» (спеціальність 186 – Видавництво і поліграфія, галузь 

знань 18 – Виробництво та технології) для здобувачів другого (магістерського) 

рівня вищої освіти на професора, завідувача кафедри оптики і видавничо-

поліграфічної справи Ушенка Олександра Григоровича. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.13. Про зміну гаранта освітньо-професійної програми «Математика» 

(спеціальність 111 – Математика, галузь знань 11 – Математика та 

статистика) для здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої освіти 

факультету математики та інформатики (голова комісії з навчально-

методичної роботи декан факультету математики та інформатики Ольга 

МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

Змінити гаранта освітньо-професійної програми «Математика» 

(спеціальність 111 – Математика, галузь знань 11 – Математика та статистика) 

для здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої освіти на доцента 

кафедри математичного аналізу, кандидата фіз.-мат. наук Звоздецького Тараса 

Івановича. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 

СЛУХАЛИ:  

4.12.14. Про зміну гаранта освітньо-професійної програми «Місцеве 

самоврядування» (спеціальність 281 Публічне управління та адміністрування, 

галузь знань – 28 Публічне управління та адміністрування) для здобувачів 

другого (магістерського)  рівня вищої освіти філологічного факультету 
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(голова комісії з навчально-методичної роботи декан факультету математики 

та інформатики Ольга МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

Змінити гаранта освітньо-професійної програми «Місцеве самоврядування» 

(спеціальність 281 Публічне управління та адміністрування, галузь знань – 28 

Публічне управління та адміністрування) для здобувачів другого 

(магістерського)  рівня вищої освіти на к.і.н., доцента кафедри філософії та 

культурології Володимира Васильовича Пержуна. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ: 

4.12.15. Про зміну гаранта освітньо-професійної програми «Соціологія» 

(спеціальність 054 – Соціологія, галузь знань 05 – Соціальні та поведінкові 

науки) для здобувачів другого (магістерського) рівня вищої освіти 

філологічного факультету (голова комісії з навчально-методичної роботи 

декан факультету математики та інформатики Ольга МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

Змінити гаранта освітньо-професійної програми «Соціологія» 

(спеціальність 054 – Соціологія, галузь знань 05 – Соціальні та поведінкові 

науки) для здобувачів другого (магістерського) рівня вищої освіти на к.і.н., 

доцента кафедри філософії та культурології Сергія Степановича Яремчука. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.16. Про зміну групи освітньо-професійної програми «Соціальне 

забезпечення» (спеціальність 232 – Соціальне забезпечення, галузь знань 23 – 

Соціальна робота) для здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої 

освіти філологічний факультету (голова комісії з навчально-методичної 

роботи декан факультету математики та інформатики Ольга МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ: 

Змінити гаранта освітньо-професійної програми «Соціальне забезпечення» 

(спеціальність 232 – Соціальне забезпечення, галузь знань 23 – Соціальна 

робота) для здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої освіти на к.соц.н., 

доцента кафедри філософії та культурології Тетяну Вячеславну Медіну. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.17. Про зміну гаранта освітньо-наукової програми «Менеджмент проектів 

та інженерія програмного забезпечення» (спеціальність 121 – Інженерія 

програмного забезпечення, галузь знань 12 – Інформаційні технології) для 

здобувачів другого (магістерського) рівня вищої освіти інституту фізико-
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технічних та комп’ютерних наук (голова комісії з навчально-методичної 

роботи декан факультету математики та інформатики Ольга МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

Змінити гаранта освітньо-наукової програми «Менеджмент проектів та 

інженерія програмного забезпечення» (спеціальність 121 – Інженерія 

програмного забезпечення, галузь знань 12 – Інформаційні технології) для 

здобувачів другого (магістерського) рівня вищої освіти на Прохорова Георгія 

Валерійовича. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.18. Про зміну гаранта освітньо-професійної програми «Середня освіта 

(українська мова та література)» (спеціальність 014 – Середня освіта, галузь 

знань – 01 Освіта/Педагогіка) для здобувачів першого (бакалаврського) рівня 

вищої освіти філологічного факультету (голова комісії з навчально-

методичної роботи декан факультету математики та інформатики Ольга 

МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

Змінити гаранта освітньо-професійної програми «Середня освіта (українська 

мова та література)» (спеціальність 014 – Середня освіта, галузь знань – 01 

Освіта/Педагогіка) для здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої освіти 

на доцента кафедри української літератури Мальцева Валентина Сергійовича. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.19. Про зміну гаранта освітньо-професійної програми «Середня освіта 

(українська мова та література)» (спеціальність 014 – Середня освіта, галузь 

знань – 01 Освіта/Педагогіка) для здобувачів другого (магістерського) рівня 

вищої освіти філологічного факультету (голова комісії з навчально-

методичної роботи декан факультету математики та інформатики Ольга 

МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

Змінити гаранта освітньо-професійної програми «Середня освіта 

(українська мова та література)» (спеціальність 014 – Середня освіта, галузь 

знань – 01 Освіта/Педагогіка) для здобувачів другого (магістерського)  рівня 

вищої освіти на д.філол.н., завідувачку кафедри історії та культури української 

мови Наталію Степанівну Колесник. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.20. Про внесення змін до освітньо-професійної програми «Німецька мова і 
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література та друга іноземна мова» (спеціальності 014 – Середня освіта, 

предметна спеціальність 014.02 – Середня освіта (Мова та література), галузь 

знань 01 – Освіта/Педагогіка) для здобувачів першого (бакалаврського) рівня 

вищої освіти факультету іноземних мов (голова комісії з навчально-

методичної роботи декан факультету математики та інформатики Ольга 

МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

Внести зміни до освітньо-професійної програми «Німецька мова і література 

та друга іноземна мова» (спеціальності 014 – Середня освіта, предметна 

спеціальність 014.02 – Середня освіта (Мова та література), галузь знань 01 – 

Освіта/Педагогіка) для здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої освіти у 

зв’язку із введенням в дію професійного стандарту за професією «Вчитель 

закладу загальної середньої освіти» та затвердити в новій редакції із врахуванням 

поданих пропозицій проєктної групи програми та рекомендацій НМК. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ: 

4.12.21. Про внесення змін до освітньо-професійної програми «Німецько-

український переклад та переклад з другої іноземної мови» (спеціальності 

035 – Філологія, спеціалізація 035.043 – Філологія (Германські мови та 

літератури (переклад включно), перша – німецька, галузь знань 03 – 

Гуманітарні науки) для здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої 

освіти факультету іноземних мов (голова комісії з навчально-методичної 

роботи декан факультету математики та інформатики Ольга МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

Внести зміни до освітньо-професійної програми «Німецько-український 

переклад та переклад з другої іноземної мови» (спеціальності 035 – Філологія, 

спеціалізація 035.043 – Філологія (Германські мови та літератури (переклад 

включно), перша – німецька, галузь знань 03 – Гуманітарні науки) для 

здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої освіти та затвердити в новій 

редакції із врахуванням поданих пропозицій проєктної групи програми та 

рекомендацій НМК. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.22. Про внесення змін до освітньо-професійної програми «Географія» 

(спеціальність 014 – Середня освіта, предметна спеціальність 014.07 – 

Середня освіта (Географія), галузь знань 01 – Освіта/Педагогіка) для 

здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої освіти географічного 

факультету (голова комісії з навчально-методичної роботи декан факультету 

математики та інформатики Ольга МАРТИНЮК). 
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ВИРІШИЛИ:  

Внести зміни до освітньо-професійної програми «Географія» (спеціальність 

014 – Середня освіта, предметна спеціальність 014.07 – Середня освіта 

(Географія), галузь знань 01 – Освіта/Педагогіка) для здобувачів першого 

(бакалаврського) рівня вищої освіти у зв’язку із введенням в дію професійного 

стандарту за професією «Вчитель закладу загальної середньої освіти» та 

затвердити в новій редакції із врахуванням поданих пропозицій проєктної групи 

програми та рекомендацій НМК. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.23. Про внесення змін до освітньо-професійної програми «Фізична 

культура і спорт» (спеціальність 017 – Фізична культура і спорт, галузь знань 

01 – Освіта/Педагогіка) для здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої 

освіти факультету фізичної культури та здоров’я людини (голова комісії з 

навчально-методичної роботи декан факультету математики та інформатики 

Ольга МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

Внести зміни до освітньо-професійної програми «Фізична культура і 

спорт» (спеціальність 017 – Фізична культура і спорт, галузь знань 01 – 

Освіта/Педагогіка) для здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої освіти 

для кращого забезпечення формування фахових компетентностей та створення 

можливостей здобувачам вищої освіти у задоволенні їхніх освітніх потреб та 

професійних інтересів та затвердити в новій редакції із врахуванням поданих 

пропозицій проєктної групи програми та рекомендацій НМК. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.24. Про внесення змін до освітньо-професійної програми «Економічна 

кібернетика» (спеціальності 051 – Економіка, галузь знань 05 – Соціальні та 

поведінкові науки) для здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої 

освіти економічного факультету (голова комісії з навчально-методичної 

роботи декан факультету математики та інформатики Ольга МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

Внести зміни до освітньо-професійної програми «Економічна кібернетика» 

(спеціальності 051 – Економіка, галузь знань 05 – Соціальні та поведінкові 

науки) для здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої освіти та 

затвердити в новій редакції із врахуванням поданих пропозицій проєктної групи 

програми та рекомендацій НМК. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
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СЛУХАЛИ:  

4.12.25. Про внесення змін до освітньо-професійної програми «Менеджмент 

туристичної індустрії» (спеціальності 073 – Менеджмент, галузі знань 07 – 

Управління та адміністрування) для здобувачів першого (бакалаврського) 

рівня вищої освіти географічного факультету (голова комісії з навчально-

методичної роботи декан факультету математики та інформатики Ольга 

МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

Внести зміни до освітньо-професійної програми «Менеджмент туристичної 

індустрії» (спеціальності 073 – Менеджмент, галузі знань 07 – Управління та 

адміністрування) для здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої освіти 

та затвердити в новій редакції із врахуванням поданих пропозицій проєктної 

групи програми та рекомендацій НМК. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.26. Про внесення змін до освітньо-професійної програми «Регіональний 

розвиток і просторове планування» (спеціальності 106 – Географія, галузі 

знань 10 – Природничі науки) для здобувачів першого (бакалаврського) рівня 

вищої освіти географічного факультету (голова комісії з навчально-

методичної роботи декан факультету математики та інформатики Ольга 

МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

Внести зміни до освітньо-професійної програми «Регіональний розвиток і 

просторове планування» (спеціальності 106 – Географія, галузі знань 10 – 

Природничі науки) для здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої освіти 

та затвердити в новій редакції із врахуванням поданих пропозицій проєктної 

групи програми та рекомендацій НМК. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.27. Про внесення змін до освітньо-професійної програми «Системний 

аналіз» (спеціальності 124 – Системний аналіз, галузі знань 12 – Інформаційні 

технології) для здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої освіти 

факультету математики та інформатики. (голова комісії з навчально-

методичної роботи декан факультету математики та інформатики Ольга 

МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

Внести зміни до освітньо-професійної програми «Системний аналіз» 

(спеціальності 124 – Системний аналіз, галузі знань 12 – Інформаційні 
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технології) для здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої освіти та 

затвердити в новій редакції із врахуванням поданих пропозицій проєктної групи 

програми та рекомендацій НМК. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.28. Про внесення змін до освітньо-професійної програми «Інформаційні 

технології та управління проектами» (спеціальності 122 – Комп`ютерні науки, 

галузі знань 12 – Інформаційні технології) для здобувачів першого 

(бакалаврського) рівня вищої освіти факультету математики та інформатики 

(голова комісії з навчально-методичної роботи декан факультету математики 

та інформатики Ольга МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

Внести зміни до освітньо-професійної програми «Інформаційні технології 

та управління проектами» (спеціальності 122 – Комп`ютерні науки, галузі знань 

12 – Інформаційні технології) для здобувачів першого (бакалаврського) рівня 

вищої освіти та затвердити в новій редакції із врахуванням поданих пропозицій 

проєктної групи програми та рекомендацій НМК. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.29. Про внесення змін до освітньо-професійної програми «Комп’ютерна 

інженерія» (спеціальності 123 – Комп`ютерна інженерія, галузі знань 12 – 

Інформаційні технології) для здобувачів першого (бакалаврського) рівня 

вищої освіти інституту фізико-технічних та комп’ютерних наук (голова 

комісії з навчально-методичної роботи декан факультету математики та 

інформатики Ольга МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

Внести зміни до освітньо-професійної програми «Комп’ютерна інженерія» 

(спеціальності 123 – Комп`ютерна інженерія, галузі знань 12 – Інформаційні 

технології) для здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої освіти та 

затвердити в новій редакції із врахуванням поданих пропозицій проєктної групи 

програми та рекомендацій НМК. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.30. Про внесення змін до освітньо-професійної програми «Програмування 

мобільних і вбудованих комп’ютерних систем та інтернету речей» 

(спеціальності 123 – Комп`ютерна інженерія, галузі знань 12 – Інформаційні 

технології) для здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої освіти 

інституту фізико-технічних та комп’ютерних наук (голова комісії з 
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навчально-методичної роботи декан факультету математики та інформатики 

Ольга МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

Внести зміни до освітньо-професійної програми «Програмування 

мобільних і вбудованих комп’ютерних систем та інтернету речей» 

(спеціальності 123 – Комп`ютерна інженерія, галузі знань 12 – Інформаційні 

технології) для здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої освіти та 

затвердити в новій редакції із врахуванням поданих пропозицій проєктної групи 

програми та рекомендацій НМК. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.31. Про внесення змін до освітньо-професійної програми «Початкова 

освіта» (спеціальності 013 – Початкова освіта, галузі знань 01 – 

Освіта/Педагогіка) та приведення вказаної ОПП у відповідність до 

затвердженого стандарту вищої освіти за спеціальністю 013 – Початкова 

освіта для здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої освіти 

факультету педагогіки, психології та соціальної роботи (голова комісії з 

навчально-методичної роботи декан факультету математики та інформатики 

Ольга МАРТИНЮК). 

 

ВИРІШИЛИ:  

Внести зміни до освітньо-професійної програми «Початкова освіта» 

(спеціальності 013 – Початкова освіта, галузі знань 01 – Освіта/Педагогіка) для 

здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої освіти та затвердити в новій 

редакції із врахуванням поданих пропозицій проєктної групи програми та 

рекомендацій НМК. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 

СЛУХАЛИ:  

4.12.32. Про внесення змін до освітньо-професійної програми «Середня освіта 

(Музичне мистецтво)» (спеціальність 014 – Середня освіта, предметна 

спеціальність 014.13 - Середня освіта (Музичне мистецтво), галузь знань 01 – 

Освіта/Педагогіка) для здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої 

освіти факультету педагогіки, психології та соціальної роботи (голова комісії 

з навчально-методичної роботи декан факультету математики та інформатики 

Ольга МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Внести зміни до освітньо-професійної програми «Середня освіта 

(Музичне мистецтво)» (спеціальність 014 – Середня освіта, предметна 

спеціальність 014.13 – Середня освіта (Музичне мистецтво), галузь знань 01 – 

Освіта/Педагогіка) для здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої освіти 



     42 

 

у зв’язку із необхідністю вдосконалення рівня якості ОПП, її відповідності 

цілям підготовки фахівців даної спеціальності та урахування вимог 

професійного стандарту за професією «Вчитель закладу загальної середньої 

освіти» та затвердити в новій редакції із врахуванням поданих пропозицій 

проєктної групи програми та рекомендацій НМК; 

[Рішення прийнято одноголосно]. 

2. Ввести до складу проєктної групи здобувача вищої освіти (студента 3 

курсу кафедри музики факультету педагогіки, психології та соціальної роботи)  

Пелепюк Т.В. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.33. Про внесення змін до освітньо-професійної програми «Соціальна 

психологія» (спеціальність 053 – Психологія, галузь знань 05 – Соціально та 

поведінкові науки) для здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої 

освіти факультету педагогіки, психології та соціальної роботи (голова комісії 

з навчально-методичної роботи декан факультету математики та інформатики 

Ольга МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

Внести зміни до освітньо-професійної програми «Соціальна психологія» 

(спеціальність 053 – Психологія, галузь знань 05 – Соціально та поведінкові 

науки) для здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої освіти та 

затвердити в новій редакції із врахуванням поданих пропозицій проєктної групи 

програми та рекомендацій НМК. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.34. Про внесення змін до освітньо-професійної програми «Соціальна 

робота» (спеціальність 231 – Соціальна робота, галузь знань 23 – Соціальна 

робота) для здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої освіти 

факультету педагогіки, психології та соціальної роботи (голова комісії з 

навчально-методичної роботи декан факультету математики та інформатики 

Ольга МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

Внести зміни до освітньо-професійної програми «Соціальна робота» 

(спеціальність 231 – Соціальна робота, галузь знань 23 – Соціальна робота)  для 

здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої освіти та затвердити в новій 

редакції із врахуванням поданих пропозицій проєктної групи програми та 

рекомендацій НМК. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
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СЛУХАЛИ:  

4.12.35. Про внесення змін до освітньо-професійної програми «Екологія» 

(спеціальність 101 – Екологія, галузь знань 10 – Природничі науки) для 

здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої освіти інституту біології, 

хімії та біоресурсів (голова комісії з навчально-методичної роботи декан 

факультету математики та інформатики Ольга МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

Внести зміни до освітньо-професійної програми «Екологія» (спеціальність 

101 – Екологія, галузь знань 10 – Природничі науки) для здобувачів першого 

(бакалаврського) рівня вищої освіти та затвердити в новій редакції із врахуванням 

поданих пропозицій проєктної групи програми та рекомендацій НМК. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.36. Про внесення змін до освітньо-професійної програми «Архітектура та 

містобудування» (спеціальність 191 – Архітектура та містобудування, галузь 

знань 19 – Архітектура та будівництво) для здобувачів першого 

(бакалаврського) рівня вищої освіти факультету архітектури, будівництва та 

декоративно-прикладного мистецтва (голова комісії з навчально-методичної 

роботи декан факультету математики та інформатики Ольга МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

Внести зміни до освітньо-професійної програми «Архітектура та 

містобудування» (спеціальність 191 – Архітектура та містобудування, галузь 

знань 19 – Архітектура та будівництво) для здобувачів першого (бакалаврського) 

рівня вищої освіти та затвердити в новій редакції із врахуванням поданих 

пропозицій проєктної групи програми та рекомендацій НМК. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.37. Про внесення змін до освітньо-професійної програми «Практична 

психологія» (спеціальність 053 – Психологія, галузь знань 05 – Соціально та 

поведінкові науки) для здобувачів першого (бакалаврського) рівня вищої 

освіти факультету педагогіки, психології та соціальної роботи (голова комісії 

з навчально-методичної роботи декан факультету математики та інформатики 

Ольга МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Внести зміни до освітньо-професійної програми «Практична психологія» 

(спеціальність 053 – Психологія, галузь знань 05 – Соціально та поведінкові 

науки) першого (бакалаврського) рівня вищої освіти та затвердити в новій 
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редакції із врахуванням поданих пропозицій проєктної групи програми та 

рекомендацій НМК. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 

2. Ввести до складу проєктної групи стейкхолдерів: 

1) Закрутну Тетяну Георгіївну – директора Буковинського центру 

комплексної реабілітації для дітей з інвалідністю «Особлива дитина» (за 

згодою); 

2) Лучича Георгія Сільвестровича – студента ІІІ курсу спеціальності 

«Психологія», освітня програма «Практична психологія» (здобувача 

освіти). 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.38. Про внесення змін до освітньо-професійної програми «Системний 

аналіз» (спеціальності 124 – Системний аналіз, галузі знань 12 – Інформаційні 

технології) для здобувачів другого (магістерського) рівня вищої освіти 

факультету математики та інформатики (голова комісії з навчально-

методичної роботи декан факультету математики та інформатики Ольга 

МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

Внести зміни до освітньо-професійної програми «Системний аналіз» 

(спеціальності 124 – Системний аналіз, галузі знань 12 – Інформаційні 

технології) для здобувачів другого (магістерського) рівня вищої освіти та 

затвердити в новій редакції із врахуванням поданих пропозицій проєктної групи 

програми та рекомендацій НМК. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.39. Про внесення змін до освітньо-професійної програми «Практична 

психологія» (спеціальність 053 – Психологія, галузь знань 05 – Соціально та 

поведінкові науки) для здобувачів другого (магістерського)  рівня вищої 

освіти факультету педагогіки, психології та соціальної роботи (голова комісії 

з навчально-методичної роботи декан факультету математики та інформатики 

Ольга МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Внести зміни до освітньо-професійної програми «Практична психологія» 

(спеціальність 053 – Психологія, галузь знань 05 – Соціально та поведінкові 

науки) другого (магістерського) рівня вищої освіти та затвердити в новій 

редакції із врахуванням поданих пропозицій проєктної групи програми та 

рекомендацій НМК. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
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2. Ввести до складу проєктної групи стейкхолдерів: 

1) Лісову Олену Сергіївну – кандидата псих. наук, доцента кафедри 

практичної психології; 

2) Періус Надію Василівну – заступника директора Департаменту освіти і 

науки Чернівецької обласної державної адміністрації - начальника 

управління ресурсного забезпечення (за згодою), 

[Рішення прийнято одноголосно]. 

3. Вивести зі складу проєктної групи кандидата псих. наук, доцента 

кафедри психології Андрєєву Ярославу Федорівну. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.40. Про внесення змін до освітньо-професійної програми «Дошкільна 

освіта (Психологія в закладах дошкільної освіти)» (спеціальності 012 – 

Дошкільна освіта, галузі знань 01 – Освіта/Педагогіка) та приведення вказаної 

ОПП у відповідність до затвердженого стандарту вищої освіти за 

спеціальністю спеціальності 012 – Дошкільна освіта для здобувачів другого 

(магістерського) рівня вищої освіти факультету педагогіки, психології та 

соціальної роботи (голова комісії з навчально-методичної роботи декан 

факультету математики та інформатики Ольга МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

Внести зміни до освітньо-професійної програми «Дошкільна освіта 

(Психологія в закладах дошкільної освіти)» (спеціальності 012 – Дошкільна освіта, 

галузі знань 01 – Освіта/Педагогіка) для здобувачів другого (магістерського)  рівня 

вищої освіти та затвердити в новій редакції із врахуванням поданих пропозицій 

проєктної групи програми та рекомендацій НМК. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.41. Про внесення змін до освітньо-професійної програми «Дошкільна 

освіта (Логопедія)» (спеціальності 012 – Дошкільна освіта, галузі знань 01 – 

Освіта/Педагогіка) та приведення вказаної ОПП у відповідність до 

затвердженого стандарту вищої освіти за спеціальністю спеціальності 012 – 

Дошкільна освіта для здобувачів другого (магістерського) рівня вищої освіти 

факультету педагогіки, психології та соціальної роботи (голова комісії з 

навчально-методичної роботи декан факультету математики та інформатики 

Ольга МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

Внести зміни до освітньо-професійної програми «Дошкільна освіта 

(Логопедія)» (спеціальності 012 – Дошкільна освіта, галузі знань 01 – 

Освіта/Педагогіка) для здобувачів другого (магістерського)  рівня вищої освіти 
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та затвердити в новій редакції із врахуванням поданих пропозицій проєктної 

групи програми та рекомендацій НМК. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.42. Про внесення змін до освітньо-професійної програми «Комп’ютерна 

інженерія» (спеціальності 123 – Комп`ютерна інженерія, галузі знань 12 – 

Інформаційні технології) для здобувачів другого (магістерського) рівня вищої 

освіти інституту фізико-технічних та комп’ютерних наук (голова комісії з 

навчально-методичної роботи декан факультету математики та інформатики 

Ольга МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

Внести зміни до освітньо-професійної програми «Комп’ютерна інженерія» 

(спеціальності 123 – Комп`ютерна інженерія, галузі знань 12 – Інформаційні 

технології) для здобувачів другого (магістерського) рівня вищої освіти та 

затвердити в новій редакції із врахуванням поданих пропозицій проєктної групи 

програми та рекомендацій НМК. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.43. Про внесення змін до освітньо-професійної програми «Комп’ютерна 

інженерія технологій інтернету речей та кіберфізичних систем» 

(спеціальності 123 – Комп`ютерна інженерія, галузі знань 12 – Інформаційні 

технології) для здобувачів другого (магістерського) рівня вищої освіти 

інституту фізико-технічних та комп’ютерних наук (голова комісії з 

навчально-методичної роботи декан факультету математики та інформатики 

Ольга МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

Внести зміни до освітньо-професійної програми «Комп’ютерна інженерія 

технологій інтернету речей та кіберфізичних систем» (спеціальності 123 – 

Комп`ютерна інженерія, галузі знань 12 – Інформаційні технології) для 

здобувачів другого (магістерського) рівня вищої освіти та затвердити в новій 

редакції із врахуванням поданих пропозицій проєктної групи програми та 

рекомендацій НМК. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.44. Про внесення змін до освітньо-професійної програми «Інформаційні 

технології та управління проектами» (спеціальності 122 – Комп`ютерні науки, 

галузі знань 12 – Інформаційні технології) для здобувачів другого 

(магістерського) рівня вищої освіти факультету математики та інформатики 
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(голова комісії з навчально-методичної роботи декан факультету математики 

та інформатики Ольга МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

Внести зміни до освітньо-професійної програми «Інформаційні технології 

та управління проектами» (спеціальності 122 – Комп`ютерні науки, галузі знань 

12 – Інформаційні технології)  для здобувачів другого (магістерського) рівня 

вищої освіти та затвердити в новій редакції із врахуванням поданих пропозицій 

проєктної групи програми та рекомендацій НМК. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ: 

4.12.45. Про внесення змін до освітньо-професійної програми «Алгоритмічне та 

програмне забезпечення комп’ютерних систем» (спеціальності 122 – 

Комп`ютерні науки, галузі знань 12 – Інформаційні технології) для здобувачів 

другого (магістерського) рівня вищої освіти інституту фізико-технічних та 

комп’ютерних наук (голова комісії з навчально-методичної роботи декан 

факультету математики та інформатики Ольга МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

Внести зміни до освітньо-професійної програми «Алгоритмічне та 

програмне забезпечення комп’ютерних систем» (спеціальності 122 – 

Комп`ютерні науки, галузі знань 12 – Інформаційні технології) для здобувачів 

другого (магістерського) рівня вищої освіти та затвердити в новій редакції із 

врахуванням поданих пропозицій проєктної групи програми та рекомендацій 

НМК. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.46. Про внесення змін до освітньо-професійної програми «Мікро- та 

наносистемна техніка» (спеціальності 153 – Мікро- та наносистемна техніка, 

галузь знань 15 – Автоматизація та приладобудування) для здобувачів 

другого (магістерського) рівня вищої освіти інституту фізико-технічних та 

комп’ютерних наук (голова комісії з навчально-методичної роботи декан 

факультету математики та інформатики Ольга МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

Внести зміни до освітньо-професійної програми «Мікро- та наносистемна 

техніка» (спеціальності 153 – Мікро- та наносистемна техніка, галузь знань 15 – 

Автоматизація та приладобудування) для здобувачів другого (магістерського) 

рівня вищої освіти та затвердити в новій редакції із врахуванням поданих 

пропозицій проєктної групи програми та рекомендацій НМК. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
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СЛУХАЛИ:  

4.12.47. Про внесення змін до освітньо-професійної програми «Географія» 

(спеціальність 014 – Середня освіта, предметна спеціальність 014.07 – 

Середня освіта (Географія), галузь знань 01 – Освіта/Педагогіка) для 

здобувачів другого (магістерського) рівня вищої освіти географічного 

факультету (голова комісії з навчально-методичної роботи декан факультету 

математики та інформатики Ольга МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

Внести зміни до освітньо-професійної програми «Географія» (спеціальність 

014 – Середня освіта, предметна спеціальність 014.07 – Середня освіта 

(Географія), галузь знань 01 – Освіта/Педагогіка) для здобувачів другого 

(магістерського) рівня вищої освіти у зв’язку із введенням в дію професійного 

стандарту за професією «Вчитель закладу загальної середньої освіти» та 

затвердити в новій редакції із врахуванням поданих пропозицій проєктної групи 

програми та рекомендацій НМК. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.48. Про внесення змін до освітньо-професійної програми  «Управління 

персоналом та економіка праці» (спеціальності 051 – Економіка, галузі знань 

05 – Соціальні та поведінкові науки) для здобувачів другого (магістерського) 

рівня вищої освіти економічного факультету (голова комісії з навчально-

методичної роботи декан факультету математики та інформатики Ольга 

МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

Внести зміни до освітньо-професійної програми «Управління персоналом 

та економіка праці» (спеціальності 051 Економіка, галузі знань 05 – Соціальні та 

поведінкові науки) другого (магістерського) рівня вищої освіти та затвердити в 

новій редакції із врахуванням поданих пропозицій проєктної групи програми та 

рекомендацій НМК. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.49. Про внесення змін до освітньо-професійної програми «Фізична 

культура» (спеціальність 014 – Середня освіта, предметна спеціальність 

014.11 – Середня освіта (Фізична культура), галузь знань 01 – 

Освіта/Педагогіка) для здобувачів другого (магістерського) рівня вищої 

освіти факультету фізичної культури та здоров’я людини (голова комісії з 

навчально-методичної роботи декан факультету математики та інформатики 

Ольга МАРТИНЮК). 
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ВИРІШИЛИ:  

Внести зміни до освітньо-професійної програми «Фізична культура» 

(спеціальність 014 – Середня освіта, предметна спеціальність 014.11 – Середня 

освіта (Фізична культура), галузь знань 01 – Освіта/Педагогіка) для здобувачів 

другого (магістерського) рівня вищої освіти у зв’язку із введенням в дію 

професійного стандарту за професією «Вчитель закладу загальної середньої 

освіти» та затвердити в новій редакції із врахуванням поданих пропозицій 

проєктної групи програми та рекомендацій НМК. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.50. Про внесення змін до освітньо-професійної програми «Середня освіта 

(Музичне мистецтво)» (спеціальність 014 – Середня освіта, предметна 

спеціальність 014.13 - Середня освіта (Музичне мистецтво), галузь знань 01 – 

Освіта/Педагогіка) для здобувачів другого (магістерського) рівня вищої 

освіти факультету педагогіки, психології та соціальної роботи (голова комісії 

з навчально-методичної роботи декан факультету математики та інформатики 

Ольга МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Внести зміни до освітньо-професійної програми «Середня освіта 

(Музичне мистецтво)» (спеціальність 014 – Середня освіта, предметна 

спеціальність 014.13 – Середня освіта (Музичне мистецтво), галузь знань 01 – 

Освіта/Педагогіка) для здобувачів другого (магістерського) рівня вищої освіти у 

зв’язку із необхідністю вдосконалення рівня якості ОПП, її відповідності цілям 

підготовки фахівців даної спеціальності та урахування вимог професійного 

стандарту за професією «Вчитель закладу загальної середньої освіти» та 

затвердити в новій редакції із врахуванням поданих пропозицій проєктної групи 

програми та рекомендацій НМК; 

[Рішення прийнято одноголосно]. 

2. Вивести зі складу проєктної групи доц. Софроній Зою Василівну; 

[Рішення прийнято одноголосно]. 

3. Увести до складу проєктної групи:  

1) доцента кафедри музики Бойчук Ірину Ігорівну, 

2) заступника директора з питань гуманітарної освіти та виховання 

Педагогічного фахового коледжу Чернівецького національного 

університету імені Юрія Федьковича Процюка Василя Михайловича (за 

згодою),  

3) здобувача вищої освіти (5 курс, кафедра музики факультету педагогіки, 

психології та соціальної роботи) Зварич Олену. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
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СЛУХАЛИ:  

4.12.51. Про внесення змін до освітньо-професійної програми «Менеджмент 

туристичної індустрії» (спеціальності 073 – Менеджмент, галузі знань 07 – 

Управління та адміністрування) для здобувачів другого (магістерського) 

рівня вищої освіти географічного факультету (голова комісії з навчально-

методичної роботи декан факультету математики та інформатики Ольга 

МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

Внести зміни до освітньо-професійної програми «Менеджмент туристичної 

індустрії» (спеціальності 073 – Менеджмент, галузі знань 07 – Управління та 

адміністрування) другого (магістерського) рівня вищої освіти та затвердити в 

новій редакції із врахуванням поданих пропозицій проєктної групи програми та 

рекомендацій НМК. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.52. Про внесення змін до освітньо-професійної програми «Німецька мова і 

література та друга іноземна мова» (спеціальності 035 – Філологія, 

спеціалізація 035.043 – Філологія (Германські мови та літератури (переклад 

включно), перша – німецька, галузь знань 03 – Гуманітарні науки) для 

здобувачів другого (магістерського) рівня вищої освіти факультету іноземних 

мов (голова комісії з навчально-методичної роботи декан факультету 

математики та інформатики Ольга МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

Внести зміни до освітньо-професійної програми «Німецька мова і 

література та друга іноземна мова» (спеціальності 035 – Філологія, спеціалізація 

035.043 – Філологія (Германські мови та літератури (переклад включно), 

перша – німецька, галузь знань 03 – Гуманітарні науки) для здобувачів другого 

(магістерського) рівня вищої освіти та затвердити в новій редакції із 

врахуванням поданих пропозицій проєктної групи програми та рекомендацій 

НМК. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.53. Про внесення змін до освітньо-професійної програми «Французько-

український переклад та переклад з другої іноземної мови» (спеціальності 

035 – Філологія, спеціалізація 035.055 – Романські мови та літератури 

(переклад включно), перша – французька, галузь знань 03 – Гуманітарні 

науки) для здобувачів другого (магістерського) рівня вищої освіти факультету 

іноземних мов (голова комісії з навчально-методичної роботи декан 

факультету математики та інформатики Ольга МАРТИНЮК). 
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ВИРІШИЛИ:  

Внести зміни до освітньо-професійної програми «Французько-український 

переклад та переклад з другої іноземної мови» (спеціальності 035 – Філологія, 

спеціалізація 035.055 – Романські мови та літератури (переклад включно), 

перша – французька, галузь знань 03 – Гуманітарні науки) для здобувачів 

другого (магістерського) рівня вищої освіти та затвердити в новій редакції із 

врахуванням поданих пропозицій проєктної групи програми та рекомендацій 

НМК. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.54. Про внесення змін до освітньо-професійної програми «Французька мова 

і література та друга іноземна мова» (спеціальність 014 – Середня освіта, 

предметна спеціальність 014.02 – Середня освіта (Мова та література), галузь 

знань 01 – Освіта/Педагогіка) для здобувачів другого (магістерського) рівня 

вищої освіти факультетe іноземних мов (голова комісії з навчально-

методичної роботи декан факультету математики та інформатики Ольга 

МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

Внести зміни до освітньо-професійної програми «Французька мова і 

література та друга іноземна мова» (спеціальність 014 – Середня освіта, 

предметна спеціальність 014.02 – Середня освіта (Мова та література), галузь 

знань 01 – Освіта/Педагогіка) для здобувачів другого (магістерського) рівня 

вищої освіти у зв’язку із у зв’язку із введенням в дію професійного стандарту за 

професією «Вчитель закладу загальної середньої освіти» та затвердити в новій 

редакції із врахуванням поданих пропозицій проєктної групи програми та 

рекомендацій НМК. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ:  

4.12.55. Про внесення змін до освітньо-професійної програми «Французька мова 

і література та друга іноземна мова» (спеціальність 035 – Філологія, 

спеціалізація 035.055 – Романські мови та літератури (переклад включно), 

перша – французька, галузь знань 03 – Гуманітарні науки) для здобувачів 

другого (магістерського) рівня вищої освіти та затвердити в новій редакції із 

врахуванням поданих пропозицій проєктної групи програми та рекомендацій 

НМК факультету іноземних мов (голова комісії з навчально-методичної 

роботи декан факультету математики та інформатики Ольга МАРТИНЮК). 
 

ВИРІШИЛИ:  

Внести зміни до освітньо-професійної програми «Французька мова і 

література та друга іноземна мова» (спеціальність 035 – Філологія, спеціалізація 
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035.055 – Романські мови та літератури (переклад включно), перша – 

французька, галузь знань 03 – Гуманітарні науки) для здобувачів другого 

(магістерського) рівня вищої освіти та затвердити в новій редакції із 

врахуванням поданих пропозицій проєктної групи програми та рекомендацій 

НМК. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 
 

СЛУХАЛИ: 

5.9. Про внесення змін до річного кошторису та плану використання 

бюджетних коштів на травень 2021 р. за КПКВ 2201040, 2201160 (ректор 

Роман ПЕТРИШИН).  

ВИСТУПИВ: 

Роман ПЕТРИШИН – ректор. Прошу затвердити Вченою радою ті зміни, 

які впродовж травня ректорат приймав до кошторису.  
 

ВИРІШИЛИ: 

Внести зміни до річного кошторису та плану використання бюджетних 

коштів на травень 2021 р. за КПКВ 2201040, 2201160. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ: 

4.12. Про рекомендації до друку з грифом «Рекомендовано Вченою радою 

Чернівецького національного університету імені Юрія Федьковича» (учений 

секретар Наталія ЯКУБОВСЬКА): 

– навчально-методичного посібника "Адвокатська етика" авторів д.ю.н., 

доц. Щербанюк О.В. та к.ю.н., доц. Остафійчук Л.А. (високий рівень 

оригінальності 88,2%, схожість 11,8%, вилучень 9,87%); 

– навчального посібника "Вступ до теорії гіперкомплексних чисел та їх 

функцій" авторів проф. Городецького В.В. та доц. Боднарук С. Б. 

(високий рівень оригінальності 96,12%, схожість 3,88%, вилучень 

1,13%); 

– навчально-методичного посібника "Рекреаціно-туристичне 

природокористування" автора проф. Кілінської К.Й. (високий рівень 

оригінальності 81,4 %, схожість 18,6%, вилучень 19,1 %); 

– навчально-методичного посібника "Палаци та парки Хмельницької 

області" авторів проф. Кілінської К.Й., проф. І. Є. Журби (високий рівень 

оригінальності 92,3 %, схожість 7,7%, вилучень 4,79 %); 

– навчально-методичного посібника "Вступ до мовознавства: практикум" 

проф. Кійка Ю.Є., доц. Агапій А.П., доц. Мельник  Ю.Й (високий рівень 

оригінальності 94,5%, схожість 5,51%, вилучень 5,1%); 

– монографії "Природа Місяця" доц. Кирилюка С. М. (високий рівень 

оригінальності 95,87 %, схожість 4,13%, вилучень 1,96 %); 
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– навчального посібника "Корпоративні інформаційні системи" авторів 

проф. Григорківа В. С., доц. Білоскурського Р. Р., доц. Верстяка А. В., 

доц. Вінничука І. С., доц. Вінничук О. Ю. (високий рівень оригінальності 

97,26 %, схожість 2,74%, вилучень 9,61 %); 

– навчального посібника "Практикум з методики викладання навчання 

мистецької освітньої галузі в початковій школі" авторів О. С. Шестобуз, 

А. В. Шульги, О.В. Маковійчук (високий рівень оригінальності 100 %, 

схожість 0%, вилучень 1,56 %);  

– навчального посібника "Крайові задачі для параболічних рівнянь другого 

порядку" авторів І. Д. Пукальського та І. П. Лусте (високий рівень 

оригінальності 95,22%, схожість 4,78%, вилучень 0 %);  

– навчально-методичного посібника "Методи навчання французької мови: 

синхронічний та діахронічний аспекти" укладачів проф. Лабінської Б., 

асп. Іващука А. (високий рівень оригінальності 88,5%, схожість 11,5 %, 

вилучень 4,81 %);  

– навчального посібника "Професійне мислення як фактор становлення 

сучасного правника" авторів доц. Черновського О. К., доц. 

Меленко О. В., доц. Гриндлей Л. М. (високий рівень оригінальності 

100 %, схожість 0%, вилучень 7,08 %); 

– монографії "Множина точок розриву нарізно неперервних функцій двох 

змінних" проф. Михайлюка В.В. (високий рівень оригінальності 99,17 %, 

схожість 0,83%, вилучень 0 %); 

– навчального посібника "Профілактика та корекція відхилень поведінки" 

укладача доц. Мафтин Л.В. (рівень оригінальності 80,5 %, схожість 

19,5%, вилучень 29,9%). 

– навчального посібника "Соціальна відповідальність" укладачів проф. 

Зибаревої О. В. та доц. Вербівської Л. В. (задовільний рівень 

оригінальності 81,7,5 %, схожість 18,3%, вилучень 8,6%);  

– навчально-методичного посібника "Педагогічні технології у початковій 

школі" авторів проф. Романюк С. З. та асист. Костащук О. І. (високий 

рівень оригінальності 94,13 %, схожість 5,87%, вилучень 11,6%); 

– навчального посібника "Основи субмікронної та нанотехнології. Частина 

1" укладачів доц. Стребежева В. М. та доц. Юрійчука І. М. (високий 

рівень оригінальності 100 %, схожість 0%, вилучень 1,03%); 
 

ВИРІШИЛИ: 

Рекомендувати до друку з грифом «Рекомендовано Вченою радою 

Чернівецького національного університету імені Юрія Федьковича»: 

– навчально-методичний посібник "Адвокатська етика" авторів д.ю.н., доц. 

Щербанюк О.В. та к.ю.н., доц. Остафійчук Л.А.; 

– навчальний посібник "Вступ до теорії гіперкомплексних чисел та їх 

функцій" авторів проф. Городецького В.В. та доц. Боднарук С. Б.; 
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– навчально-методичний посібник "Рекреаціно-туристичне 

природокористування" автора проф. Кілінської К.Й.; 

– навчально-методичний посібник "Палаци та парки Хмельницької області" 

авторів проф. Кілінської К.Й., проф. І. Є. Журби; 

– навчально-методичний посібник "Вступ до мовознавства: практикум" 

проф. Кійка Ю.Є., доц. Агапій А.П., доц. Мельник  Ю.Й; 

– монографію "Природа Місяця" доц. Кирилюка С. М.; 

– навчальний посібник "Корпоративні інформаційні системи" авторів проф. 

Григорківа В. С., доц. Білоскурського Р. Р., доц. Верстяка А. В., доц. 

Вінничука І. С., доц. Вінничук О. Ю.; 

– навчальний посібник "Практикум з методики викладання навчання 

мистецької освітньої галузі в початковій школі" авторів О. С. Шестобуз, 

А. В. Шульги, О.В. Маковійчук;  

– навчальний посібник "Крайові задачі для параболічних рівнянь другого 

порядку" авторів І. Д. Пукальського та І. П. Лусте;  

– навчально-методичний посібник "Методи навчання французької мови: 

синхронічний та діахронічний аспекти" укладачів проф. Лабінської Б., 

асп. Іващука А.;  

– навчальний посібник "Професійне мислення як фактор становлення 

сучасного правника" авторів доц. Черновського О. К., доц. 

Меленко О. В., доц. Гриндлей Л. М.; 

– монографію "Множина точок розриву нарізно неперервних функцій двох 

змінних" проф. Михайлюка В.В.; 

– навчальний посібник "Профілактика та корекція відхилень поведінки" 

укладача доц. Мафтин Л.В. (рівень оригінальності 80,5 %, схожість 

19,5%, вилучень 29,9%); 

– навчальний посібник "Соціальна відповідальність" укладачів проф. 

Зибаревої О. В. та доц. Вербівської Л. В.;  

– навчально-методичний посібник "Педагогічні технології у початковій 

школі" авторів проф. Романюк С. З. та асист. Костащук О. І.; 

– навчальний посібник "Основи субмікронної та нанотехнології. Частина 1" 

укладачів доц. Стребежева В. М. та доц. Юрійчука І. М. (високий рівень 

оригінальності 100 %, схожість 0%, вилучень 1,03%); 
 

СЛУХАЛИ: 

4.13. Про створення наглядової ради Чернівецького національного 

університету імені Юрія Федьковича (ректор Роман ПЕТРИШИН).  

ВИСТУПИВ: 

Роман ПЕТРИШИН – ректор. Строк повноважень попередньої наглядової 

ради завершився 5 травня 2021 року згідно з наказом Міністерства освіти і 

науки України від 05.05.2020 р. № 597. 

Згідно зі статутом Чернівецького національного університету імені Юрія 
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Федьковича термін повноважень затвердженого складу наглядової ради 

становить 3 роки.  

Я нагадаю склад попередньою наглядової ради і внесу свої пропозиції: 

1. Продан Оксана, адвокат, голова всеукраїнського обʼєднання малого та 

середнього бізнесу "Фортеця" – голова ради; 

2. Ленігевич Степан, приватний підприємець (який допомагав нам 

упорядковувати господарський двір); 

3. Філіпчук Василь, головний радник Міжнародного центру перспективних 

досліджень; 

4. Березовський Михайло, голова правління ПАТ "Електронмаш"; 

5. Божик Валерій, народний депутат України; 

6. Іванчук Андрій, народний депутат України; 

7. Клічук Роман, Чернівецький міський голова; 

8. Місевич Ігор, технічний директор ПП «Артон»; 

9. Мунтян Іван, колишні голова Чернівецької обласної ради; 

10. Осачук Сергій, голова Чернівецької ОДА. 

Є прохання зробити певну ротацію членів наглядової ради. Перше, що нам 

пропонували зробити ще минулого року, це уникати парної кількості членів, що 

ускладнює голосування. До нової ради пропонується 9 осіб. 
 

ВИРІШИЛИ: 

На підставі статті 37 Закону України «Про вищу освіту» клопотати перед 

Міністерством освіти науки та освіти України про створення наглядової ради 

Чернівецького національного університету імені Юрія Федьковича у складі: 

1. Продан Оксана Петрівна (голова наглядової ради) – адвокат, голова 

Всеукраїнського об’єднання малого та середнього бізнесу «Фортеця» (за 

згодою); 

2. Баласинович Богдан Олександрович (заступник голови наглядової ради) – 

Державний секретар Міністерства розвитку громад та територій України 

(за згодою); 

3. Філіпчук Василь Олександрович (секретар наглядової ради) – головний 

радник Міжнародного центру перспективних досліджень (за згодою); 

4. Божик Валерій Іванович – народний депутат України (за згодою); 

5. Іванчук Андрій Володимирович – народний депутат України (за згодою); 

6. Клічук Роман Васильович – Чернівецький міський голова (за згодою); 

7. Місевич Ігор Захарович – технічний директор ПП «Артон» (за згодою); 

8. Мунтян Іван Миколайович – депутат Чернівецької обласної ради (за 

згодою); 

9. Осачук Сергій Дмитрович – голова Чернівецької обласної державної 

адміністрації(за згодою). 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
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СЛУХАЛИ: 

4.14. Про затвердження Положення про роботу освітніх центрів "Крим-

Україна" та "Донбас-Україна" в Чернівецькому національному університеті 

імені Юрія Федьковича (ректор Роман ПЕТРИШИН). 

ВИСТУПИВ: 

Роман ПЕТРИШИН – ректор. В умовах прийому і в наших умовах 

прийому такі центри визначені, як і в інших університетах. Минулого року ми 

мали відповідне положення. Зараз ми вносимо мінімальні зміни, повʼязані з 

новими умовами прийому. Приймальна комісія з цим розібралася, тому є 

пропозиція затвердити це Положення. Ми повинні затвердити його сьогодні, бо 

7 червня ці центри починають працювати. 
 

ВИРІШИЛИ: 

Затвердити Положення про роботу освітніх центрів "Крим-Україна" та 

"Донбас-Україна" в Чернівецькому національному університеті імені Юрія 

Федьковича. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ: 

4.15. Про розподіл бюджетних коштів для підтримки наукових досліджень і 

науково-технічних (експериментальних) розробок (проректор з наукової 

роботи Андрій САМІЛА): 

4.15.1. Про розподіл бюджетних коштів для підтримки наукових досліджень 

і науково-технічних (експериментальних) розробок між структурними 

підрозділами університету, що пройшли державну атестацію та отримали 

кваліфікаційну категорію «Б»; 

4.15.2. Про розподіл бюджетних коштів для підтримки наукових досліджень 

і науково-технічних (експериментальних) розробок за напрямами витрат 

для кожного наукового напряму. 

ВИСТУПИЛИ: 

Андрій САМІЛА – проректор з наукової роботи. Шановні колеги, в 

пʼятницю працювала комісія з розподілу бюджетних коштів для підтримки 

наукових досліджень і науково-технічних (експериментальних) розробок. Це ті 

кошти, які виділені на 2021 рік за результатами атестації наукових напрямів.  

За результатами атестації напрям "Природничі та математичні науки" нам 

виділяють 1 063 300 грн. і "Технічні науки" – 150 100 грн. Для вірного 

розподілу цих коштів в пʼятницю розпочала свою роботу відповідна комісія, 

рішення якої я презентую.  

Роман ПЕТРИШИН – ректор. Шановні члени Вченої ради, я сподіваюся, 

ви розумієте, чому на один напрям 1 063 000 грн., там багато кафедр і 

викладачів, а на технічних науках менше кафедр і, відповідно, менше 

співробітників і менше фінансування. Пропонується поділити кошти таким 
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чином, щоб 40% пішло на обладнання, на прилади (так як рекомендує 

Міністерство) і 60% – кошти, які будуть розділені по кафедрах. Як на мене, це 

зроблено правильно. В нас є дані по рейтингу за наукову роботу кафедр і 

відповідно до рейтингу розділено кошти.  
 

ВИРІШИЛИ: 

1. Відповідно до наказу Міністерства освіти і науки України від 

16.04.2021 р. № 434 «Про розподіл бюджетних коштів, виділених за 

результатами державної атестації закладів вищої освіти в частині провадження 

ними наукової (науково-технічної) діяльності» та рішення комісії, створеної 

розпорядженням № 29-р від 28.05.2021 р. (протокол №1) залучити до виконання 

перспективного плану розвитку наукових напрямів наступні структурні 

підрозділи, результати роботи яких були враховані при проходженні державної 

атестації університету: 

науковий напрям «Математичні науки та природничі науки»; 

Інститут біології, хімії та біоресурсів 

Кафедра загальної хімії та хімічного матеріалознавства 

Кафедра хімічного аналізу, експертизи та безпеки харчової продукції 

Інститут фізико-технічних та компʼютерних наук 

Кафедра електроніки і енергетики 

Кафедра інформаційних технологій та компʼютерної фізики 

Кафедра кореляційної оптики 

Кафедра оптики і видавничо-поліграфічної справи 

Кафедра професійної та технологічної освіти і загальної фізики 

Кафедра теоретичної фізики та комп'ютерного моделювання 

Факультет математики та інформатики 

Кафедра алгебри та інформатики 

Кафедра диференціальних рівнянь 

Кафедра математичного аналізу 

Кафедра прикладної математики та інформаційних технологій 

науковий напрям «Технічні науки»: 

Інститут фізико-технічних та компʼютерних наук 

Кафедра компʼютерних наук 

Кафедра комп'ютерних систем та мереж 

Кафедра математичних проблем управління і кібернетики 

Кафедра програмного забезпечення комп’ютерних систем 

Кафедра радіотехніки та інформаційної безпеки 

Кафедра термоелектрики та медичної фізики 

Факультет архітектури, будівництва та декоративно-прикладного 

мистецтва 

Кафедра архітектури та збереження обʼєктів Всесвітньої спадщини 

ЮНЕСКО 
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Кафедра будівництва 

Кафедра містобудування та урбаністики 

Факультет математики га інформатики 

Кафедра математичного моделювання 

Для забезпечення виконання завдання плану розвитку наукових напрямів 

при розподілі коштів між підрозділами врахувати питомий показник за наукову 

діяльність рейтингу кафедр 2018-2020 рр. та виробничу необхідність при 

виконанні першого етапу. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 

2. Розподіл бюджетних коштів для підтримки наукових досліджень і 

науково-технічних (експериментальних) розробок за напрямами витрат 

провести таким чином: 

науковий напрям «Математичні науки та природничі науки»: 

– проведення досліджень і розробок у межах наукових напрямів ЗВО – 60% 

від отриманого обсягу; 

– розвиток інфраструктури, оновлення та модернізація матеріально-

технічної бази наукової і науково-технічної діяльності – 40% від отриманого 

обсягу. 

науковий напрям «Технічні науки»: 

– проведення досліджень і розробок у межах наукових напрямів ЗВО – 60% 

від отриманого обсягу; 

– розвиток інфраструктури, оновлення та модернізація матеріально-

технічної бази наукової і науково-технічної діяльності – 40% від отриманого 

обсягу. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ: 

4.16. Про вакцинацію працівників університету (проректор з науково-

педагогічної роботи з питань навчально-виховного процесу Тамара МАРУСИК). 

ВИСТУПИЛА: 

Тамара МАРУСИК – проректор з науково-педагогічної роботи з питань 

навчально-виховного процесу. Шановні колеги, ви знаєте, що багато говорили, 

що мають привезти вакцину Pfizer. На сьогоднішній день ми готуємо списки, 

які здаємо в департамент освіти і департамент охорони здоровʼя. Наразі вакцин 

ще немає ані Astrazenecа, ані Pfizer, а є лише CoronaVac. Сказали, що 

найближчим часом вакцини мають поступити в область і будуть вакцинувати 

співробітників освітньої галузі. Ми подаємо списки. Коли це буде, наразі не 

відомо.  

Ми вже двічі робили вакцинацію в нас в університеті. Щеплення другою 

дозою вакцини планується на кінець червня, початок липня. Термін виходить 3 

липня. Працівники, які вакцинувалися Astrazenecа, другу вакцину отримують 

приблизно в двадцятих числах липня. Ті хто вакциновані перший рак, будуть 
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щеплені другий раз тією ж вакциною. 

Прошу активізувати подачу списків, щоб ми їх централізовано відділи в 

департамент освіти і департамент охорони здоровʼя. Дякую. 
 

ВИРІШИЛИ: 

Інформацію взяти до відома. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
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